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Z á p i s  
 

z 13. zasedání Zastupitelstva města Sušice, které se konalo dne 18. září 2024 v 16.00 hodin 

v budově kina v Sušici 

 

 

Přítomni:  starosta města: Bc. Petr Mottl 

místostarosta města: František Jelínek 

místostarosta města: Ing. Karel Požárek 

      členové zastupitelstva města v počtu: 19 

             ostatní přítomní v počtu: 35 

Omluveni: Ing. Karel Rendl, Mgr. Ing. arch. Karel Janda 

 

 

Program:  
 

1.  Zahájení 

2.  Volba návrhové komise  

3.  Volba ověřovatelů zápisu 

4.  Kontrola usnesení 

5.  Informace z nemocnice 

6.  Architekt města 

7.  Přijetí dotace na provoz nemocnice - Plzeňský kraj 

8.  Poskytnutí účelové dotace – Nemocnice Sušice s.r.o. 

9.  Plánovací smlouva Písař 

10.  Program regenerace 2024 – schválení změny finančních podílů 

11.  Změna veřejnoprávní smlouvy o poskytnutí dotace z programu regenerace městské 

památkové zóny Sušice 

12.  Rozpočtová opatření 

13.  TJ Sušice – dotace – generální renovace atletického tartanového oválu 

14.  TJ Sušice – smlouva o poskytnutí účelové dotace 

15.  Společnost Pošumavská odpadová s.r.o. – přistoupení nových společníků 

16.  Prodej objektu č. 41 ve Volšovech – bývalá škola Volšovy 

17.  Bezúplatný převod pozemku – Sušice II, ul. U koupaliště 

18.  Bezúplatný převod pozemku p. č. 978/4 v k. ú. Sušice nad Otavou 

19.  Prodej pozemků v lokalitě Pod Kalichem – ul. Pod Březinou – 2. etapa 

20.  Předložení návrhu územní studie „Sušice Z45-SM-su Zóna A“ – umístění dočasného 

kočičího útulku 

21.  Smlouva o poskytnutí účelové dotace – dohrazení ztráty vzniklé provozem linky 430911 – 

MHD r. 2022/23 

22.  Dopravní obslužnost regionu – linka 430911 – MHD 

23.  Zápis z 8. jednání Kontrolního výboru 

24.  Obecně závazná vyhláška o stanovení koeficientů daně z nemovitých věcí 

25.  Diskuse 

26.  Závěr 
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                                               J e d n á n í: 

 

1. Zahájení  

 
Třinácté zasedání Zastupitelstva města Sušice zahájil a řídil starosta města Bc. Petr Mottl.  V úvodu 

jednání přivítal všechny přítomné a konstatoval, že je přítomna nadpoloviční většina členů 

zastupitelstva, a proto je schopno přijímat usnesení.  

 

Zápis z minulého zasedání zastupitelstva byl ověřen dne 3. července 2024.  
 

V úvodu jednání pan starosta poděkoval povodňové komisi, krizovému štábu, hasičům Sušice, 

Volšovy a Chmelná, MP, PČR a společnosti Sules za výbornou spolupráci při povodni. 

 

P. Hais – v bodě diskuse chce slyšet informaci o stavu sportovní haly. 

 

Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo města schvaluje program jednání dne 18.9. 2024. 

Rozhodnutí zastupitelstva:  
Návrh schválen.  

Pro: 19, Proti: 0, Zdrželo se: 0, Nehlasovalo: 0, Omluveno: 2 

PRO: 19 (Bartoš J., Mikušová V, Dach B., Hais P., Janda J., Jelínek F., Karlíková D., Kohout L., 

Kroupová J., Lhoták J., Mikulová L., Mottl P., Požárek K., Rada V., Staněk J., Stárkova M., Švarc 

M., Švehla V., Zelený T.) 

PROTI: 0  

ZDRŽELO SE: 0  

NEHLASOVALO: 0  

OMLUVENO: 2 (Janda K., Rendl K.) 

 

Zapisovatelkou dnešního jednání byla jmenována: Marie Valdmanová 

 

2. Volba návrhové komise  
 

Pro zpracování návrhu usnesení byla navržena komise ve složení: Mgr. Bc. Jitka Kroupová, 

Ing. Václav Švehla a Ing. Tomáš Zelený, PhD. 

Rozhodnutí zastupitelstva:  
Návrh schválen. 

Pro: 19, Proti: 0, Zdrželo se: 0, Nehlasovalo: 0, Omluveno: 2 

PRO: 19 (Bartoš J., Mikušová V, Dach B., Hais P., Janda J., Jelínek F., Karlíková D., Kohout L., 

Kroupová J., Lhoták J., Mikulová L., Mottl P., Požárek K., Rada V., Staněk J., Stárkova M., Švarc 

M., Švehla V., Zelený T.) 

PROTI: 0  

ZDRŽELO SE: 0  

NEHLASOVALO: 0  

OMLUVENO: 2 (Janda K., Rendl K.) 

 

3. Volba ověřovatelů zápisu 
 

Ověřovateli zápisu byli navrženi:  
Rozhodnutí zastupitelstva: Miroslav Švarc a Ing. Jan Staněk. 
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Návrh schválen.  

Pro: 19, Proti: 0, Zdrželo se: 0, Nehlasovalo: 0, Omluveno: 2 

PRO: 19 (Bartoš J., Mikušová V, Dach B., Hais P., Janda J., Jelínek F., Karlíková D., Kohout L., 

Kroupová J., Lhoták J., Mikulová L., Mottl P., Požárek K., Rada V., Staněk J., Stárkova M., Švarc 

M., Švehla V., Zelený T.) 

PROTI: 0  

ZDRŽELO SE: 0  

NEHLASOVALO: 0  

OMLUVENO: 2 (Janda K., Rendl K.) 

 

4. Kontrola usnesení 
 

Ke zprávě o kontrole plnění usnesení nebyly vzneseny žádné námitky. 

 

Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo města bere na vědomí zprávu o kontrole usnesení, a to bez připomínek. 

Rozhodnutí zastupitelstva:  
Návrh schválen.  

Pro: 19, Proti: 0, Zdrželo se: 0, Nehlasovalo: 0, Omluveno: 2 

PRO: 19 (Bartoš J., Mikušová V, Dach B., Hais P., Janda J., Jelínek F., Karlíková D., Kohout L., 

Kroupová J., Lhoták J., Mikulová L., Mottl P., Požárek K., Rada V., Staněk J., Stárkova M., Švarc 

M., Švehla V., Zelený T.) 

PROTI: 0  

ZDRŽELO SE: 0  

NEHLASOVALO: 0  

OMLUVENO: 2 (Janda K., Rendl K.) 

 

5. Informace z nemocnice 
 

Předkladatel: Ing. Karel Požárek 

 

1) Jsou podepsány nové rámcové smlouvy s VZP na roky 2025-2029 pro ONP a ambulantní 

specialisty, na rok 2025 pro laboratoř, rentgen a fyzioterapii. 

2) V červenci byl nainstalován v nemocnici nový rentgenový přístroj OPG. 

3) Probíhá proces vyúčtování péče za rok 2023 se ZP – již ukončeno s VZP, částečně ČPZP, 

ostatní ZP jsou v procesu jednání a námitek. 

4) Na oddělení OKBH proběhla kontrola zaměřená na krevní banku a podávání transfuzí – 

bez vážnějších nedostatků. 

5) Proběhla kontrola z Inspekce bezpečnosti práce – podali jsme námitku k údajným 

nedostatkům, která byla částečně uznána, čekáme na závěrečnou zprávu. 

6) Podali jsme žádost na Ministerstvo zdravotnictví o udělení statutu pracoviště 

pro screeningovou kolonoskopii v programu prevence kolorektálního karcinomu. 

7) Na pavilonu probíhá rekonstrukce podlah. 

8) Proběhla oprava havárie kompresorů medicinálního vzduchu a oprava teplovodu. 

9) Pokračujeme v přípravách dotačních titulů eHealth a Kyberbezpečnost – podání žádosti 

o dotace předpokládáme v průběhu podzimu. 
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10) Daří se držet vysokou obložnost na oddělení následné péče, a i výkonnost ambulancí je velmi 

dobrá – za 1. pol. jsou celkové tržby od ZP vyšší o více než 15 mil. Kč oproti roku 2023 

a výsledek hospodaření bez započtení dotací je lepší o cca 7 mil. Kč 

11) Zastupitelstvo PK schválilo poskytnutí dotace na ztrátový provoz chirurgické ambulance 

ve výši 6,8 mil. Kč 

12) Je zajišťována služba LSSP pro dospělé i děti. 

 

Diskuse:  

P. Pavel Hais: 

Neví, zda mu bude dnes na jeho dotazy plně odpovězeno, ale stačí mu, když dostane písemnou 

odpověď od pana jednatele, protože se jedná o odborné záležitosti. 

K bodu 1 - žádá od pana jednatele zaslat písemně všem zastupitelům – rozsah poskytované péče, 

zda se nějakým způsobem rozšířil nebo ne, jaký je lůžkový fond, zda byly nasmlouvané další nějaké 

výkony nebo opačně, zda došlo k nějakému odebrání činnosti zdravotní pojišťovnou.  

K bodu 2 rentgen – v poliklinice došlo k výměně rentgenu, máme 3 rentgeny, zda personální rozsah 

dostačuje tomu časovému fondu, aby se zvládaly všechny 3 rentgeny. Bude rád, když bude vše 

běžet ve stejném režimu jako doposud, aby bylo v nemocnici plně zajištěno a nedocházelo 

k omezování činnosti např. polikliniky a aby běželo v režimu 24 hodin, vím, že je to řešeno 

přes nějaké příslužby. 

 

K bodu 7 – na pavilonu probíhá rekonstrukce podlah, bylo řečeno, že oddělení se rozjede s lůžky 

následné péče po prázdninách, nevím jaká je současná situace, zda se očekává od října nebo od 

jakého termínu zahájení provozu. 

 

Dětská pohotovost funguje, je velmi rád, že spolupráce s klatovskou nemocnicí funguje, ale 

je trochu složitější problematika v klatovské nemocnici ve vazbě k praktikům, kteří neslouží plně 

tak, jako sloužili dříve, o pacienty je postaráno a je rád, že se to v sušické nemocnici daří zajistit. 

 

Ing. Požárek – odpověděl na některé dotazy p. Haise. 

Pan starosta reagoval na dotaz p. Haise, týkající se oprav podlah v nemocnici.  

 

Ing. Stárková – k bodu 10 - pokud za I. pololetí je lepší hospodaření o 7 mil. než loni, II. pololetí 

bude ještě lepší, takže pro příští rok bude potřeba jen ½ dotace na provoz. Odpověděl Ing. Požárek - 

je obsazeno více lůžek, je vyšší počet prováděných výkonů. Pan starosta odpověděl, že v dohledné 

době se bude připravovat rozpočet na příští rok, zde se bude jednat i o financích pro nemocnici. 

 

P. Hais – zasílal žádost o zaslání zápisů z dozorčí rady sušické nemocnici i předsedovi dozorčí rady 

p. Mgr. Hodysovi. Do dnešního dne nemá zápisy dozorčí rady k dispozici. Je velmi smutné, že toto 

musí řešit přes úřad, přes ochranu osobních údajů a žádá o nápravu. Odpověděl Ing. Požárek s tím, 

že s p. Mgr. Hodysem bylo domluveno, že se budou jednat pravidelné schůzky, toto p. Hais odmítl 

a trvá na zápisech. Je důležitější se sejít osobně než trvat na zápisech. 

P. Hais – žádal o zápisy starší data 1 roku až do dnešního a nebylo mu vyhověno. Informace 

přednesená Mgr. Hodysem není pravdivá, nedostatečná komunikace. Dozorčí rada nefunguje tak 

jak by měla fungovat. 

P. Javorský – vystoupil za člena zastupitelstva PK a doporučuje převést sušickou nemocnici do sítě 

nemocnic PK. Na tento dotaz odpověděl pan starosta.  

Dále ještě vystoupil v diskusi občan 
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Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo města bere na vědomí informace z nemocnice. 

Rozhodnutí zastupitelstva:  
Návrh schválen.  

Pro: 19, Proti: 0, Zdrželo se: 0, Nehlasovalo: 0, Omluveno: 2 

PRO: 19 (Bartoš J., Mikušová V, Dach B., Hais P., Janda J., Jelínek F., Karlíková D., Kohout L., 

Kroupová J., Lhoták J., Mikulová L., Mottl P., Požárek K., Rada V., Staněk J., Stárkova M., Švarc 

M., Švehla V., Zelený T.) 

PROTI: 0  

ZDRŽELO SE: 0  

NEHLASOVALO: 0  

OMLUVENO: 2 (Janda K., Rendl K.) 

 

6. Architekt města 

 

Předkladatel: Ing. Karel Požárek 

 

Rada města Sušice se na svém zasedání dne 29.7.2024 rozhodla o zřízení funkce architekta města. 

Město Sušice do té doby nemělo funkci architekta města zřízenou. V Sušici je množství 

rozvojových ploch, které se buď aktuálně řeší (např. rozvojová zóna SOLO) nebo by se měly začít 

řešit. Do toho přicházejí investoři se svými požadavky. V současnosti je řešením těchto požadavků 

a zastupováním města vůči investorům vždy pověřen některý z investičních techniků. Investičním 

technikům při řešení rozvojových projektů a vyjednávání s investory chybí podpora a pomoc 

architekta. Naopak investoři jednají většinou ve spolupráci se svým architektem, jejich pozice při 

jednání je tedy silnější. 

 

Služeb architekta Odbor majetku a rozvoje města využívá již nyní, vždy se ale jednalo o volbu tzv. 

ad hoc, k jednotlivým řešeným úkolům. Vzhledem k množství investičních akcí, které se každý rok 

plánují a připravují (městské i soukromé), bylo vhodné nastavit spolupráci dlouhodobou, kdy 

architekt bude mít možnost se plně seznámit s jednotlivými projekty a rozvojovými možnostmi 

města. 

 

Na příkladu aktuálně řešených projektů se ukazuje, že funkce architekta města má velký význam. 

Konkrétně se služeb architekta, zastupujícího město, využívá např. při vytváření rozvojové studie 

SOLO, dopravního generelu města Sušice, rozvojové lokality v Luhu (plánovaná bytová výstavba) 

a lokality po bývalém zahradnictví v ulici Pod Kalichem, kde se také plánuje výstavba bytů 

a rodinných domků. Ve všech těchto případech město využívá služeb Ing.arch.Mareše, atelier Jsme 

k světu. 

 

Činnost architekta bude převážně konzultační a poradenská a bude zejména zahrnovat (výběr): 

• rozvoj a péče o veřejný prostor 

• koordinace přípravy a plánování nových rozvojových lokalit 

• iniciace přestavby zanedbatelných a nevyužívaných území, 

• jednání se soukromými investory při řešení jejich investičních záměrů 

• připomínkování a koordinace probíhajících rozvojových projektů města 

• komunikace s ostatními orgány státní správy a samosprávy při řešení zadaných úkolů 

• příprava podkladů pro radu města, případně zastupitelstvo města (účast na jednáních) 

• koordinace příprav změn územního plánu, případně tvorby nového územního plánu 

• koordinace přípravy nových územních nebo architektonických studií a dozorování průběhu jejich 

zpracování 
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• dohled nad dodržováním územního plánu 

• zlepšování obytné kvality území 

 

Architekt města bude svoji činnost koordinovat s odborem majetku. Vzájemná funkční spolupráce 

je v tomto naprosto zásadní. I proto byla uzavřena smlouva s architektem, jehož služby jsou již 

odzkoušené.  

 

Velmi důležitá je v případě architekta města kontinuita, tedy aby se architekt neměnil s každým 

volebním obdobím. Věřím, že se v tomto případě podařilo dosáhnout obecné shody. 

 

V současné době se dává dohromady seznam oblastí, kterým se architekt bude věnovat. Již nyní 

obsahuje seznam více než 40 položek. Architekt města vždy v průběhu přípravy rozpočtu města 

navrhne radě města rozsah činnosti na následující rok a s tím spojený požadavek na alokaci zdrojů 

v rozpočtu. 

 

Pan architekt Mareš je v současnosti přítomen v Sušici vždy jeden den v týdnu. Zejména zpočátku 

bude většinu agendy představovat seznamování se s připravovanými investicemi a poznávání 

rozvojových lokalit ve městě. Účastnit se bude také jednání zastupitelstva města. 

 

 

V diskusi vystoupili: Pavel Hais, Ing. Milena Stárková. 

Pan starosta – činnost architekta je konzultační, tvůrčí a není rozhodovací. 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo města bere na vědomí informaci o zřízení funkce architekt města a uzavření Smlouvy 

o poskytování služeb architekta města Sušice, mezi městem Sušice a ateliérem Jsme k světu s.r.o. 

Rozhodnutí zastupitelstva: 

Návrh schválen.  

Pro: 18, Proti: 0, Zdrželo se: 0, Nehlasovalo: 0, Omluveno: 2, Nepřítomno: 1 

PRO: 18 (Bartoš J., Mikušová V, Dach B., Hais P., Janda J., Jelínek F., Karlíková D., Kohout L., 

Kroupová J., Lhoták J., Mikulová L., Mottl P., Požárek K., Rada V., Stárkova M., Švarc M., Švehla 

V., Zelený T.) 

PROTI: 0  

ZDRŽELO SE: 0  

NEHLASOVALO: 0  

OMLUVENO: 2 (Janda K., Rendl K.) 

NEPŘÍTOMNO: 1 (Staněk J.) 

 

 

7. Přijetí dotace na provoz nemocnice – Plzeňský kraj 

 

Předkladatel: Ing. Vladimír Marek 

 

Město Sušice obdrželo od Plzeňského kraje návrh smlouvy na poskytnutí dotace na úhradu 

provozní ztráty chirurgické ambulance provozované Sušickou nemocnicí s.r.o. ve výši 6.799.518,- 

Kč. Rada města doporučuje zastupitelstvu města schválit smlouvu a přijetí této dotace. Zároveň 

budou tyto prostředky poskytnuty Sušické nemocnici s.r.o.. V souvislosti s tím se také projednává 

rozpočtové opatření č. 47. 
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Návrh na usnesení : 

Zastupitelstvo města schvaluje přijetí účelové dotace ve výši 6.799.518,- Kč na úhradu provozní 

ztráty chirurgické ambulance provozované Sušickou nemocnicí s.r.o. v roce 2024 na zajištění 

nepřetržitého provozu chirurgické ambulance od poskytovatele Plzeňského kraje, Škroupova 18, 

306 13 Plzeň. 

Rozhodnutí zastupitelstva: 

Návrh schválen.  

Pro: 18, Proti: 0, Zdrželo se: 0, Nehlasovalo: 0, Omluveno: 2, Nepřítomno: 1 

PRO: 18 (Bartoš J., Mikušová V, Dach B., Hais P., Janda J., Jelínek F., Karlíková D., Kohout L., 

Kroupová J., Lhoták J., Mikulová L., Mottl P., Požárek K., Rada V., Stárkova M., Švarc M., Švehla 

V., Zelený T.) 

PROTI: 0  

ZDRŽELO SE: 0  

NEHLASOVALO: 0  

OMLUVENO: 2 (Janda K., Rendl K.) 

NEPŘÍTOMNO: 1 (Staněk J.) 

 

Zastupitelstvo města schvaluje Smlouvu o poskytnutí účelové dotace ve výši 6.799.518,- Kč 

ke krytí provozní ztráty Sušické nemocnice s.r.o. v roce 2024 v rozsahu omezené výše personálních 

nákladů na zajištění nepřetržitého provozu chirurgické ambulance poskytovatelem Plzeňským 

krajem, Škroupova 18, 306 13 Plzeň a pověřuje starostu města podpisem smlouvy. 

Rozhodnutí zastupitelstva: 

Návrh schválen.  

Pro: 18, Proti: 0, Zdrželo se: 0, Nehlasovalo: 0, Omluveno: 2, Nepřítomno: 1 

PRO: 18 (Bartoš J., Mikušová V, Dach B., Hais P., Janda J., Jelínek F., Karlíková D., Kohout L., 

Kroupová J., Lhoták J., Mikulová L., Mottl P., Požárek K., Rada V., Stárkova M., Švarc M., Švehla 

V., Zelený T.) 

PROTI: 0  

ZDRŽELO SE: 0  

NEHLASOVALO: 0  

OMLUVENO: 2 (Janda K., Rendl K.) 

NEPŘÍTOMNO: 1 (Staněk J.) 

 

8. Poskytnutí účelové dotace – Nemocnice Sušice s.r.o. 
 

Předkladatel: Ing. Vladimír Marek 

 

Přijaté finanční dotační prostředky na provoz nemocnice je možno poskytnout nemocnici 

na základě rozhodnutí zastupitelstva. Poskytování dotací se řídí zákonem 250/2000 Sb., 

o rozpočtových pravidlech. V souladu s tím Sušická nemocnice s.r.o. zaslala žádost o poskytnutí 

této dotace. Finanční prostředky budou čerpány z organizace 1933-Sušická nemocnice upravené 

rozpočtovým opatřením č. 47. 

 

Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo města rozhodlo o poskytnutí účelové neinvestiční dotace ve výši 6.799.518,- Kč 

na úhradu provozní ztráty chirurgické ambulance provozované Sušickou nemocnicí s.r.o. 

společnosti Sušická nemocnice s.r.o. Chmelenská 117, 342 01 Sušice, IČ: 08176302 a za tím 

účelem schvaluje smlouvu č. A-004144 na poskytnutí této dotace a pověřuje starostu města 

podpisem smlouvy. 

Rozhodnutí zastupitelstva: 
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Návrh schválen.  

Pro: 18, Proti: 0, Zdrželo se: 0, Nehlasovalo: 0, Omluveno: 2, Nepřítomno: 1 

PRO: 18 (Bartoš J., Mikušová V, Dach B., Hais P., Janda J., Jelínek F., Karlíková D., Kohout L., 

Kroupová J., Lhoták J., Mikulová L., Mottl P., Požárek K., Rada V., Stárkova M., Švarc M., Švehla 

V., Zelený T.) 

PROTI: 0  

ZDRŽELO SE: 0  

NEHLASOVALO: 0  

OMLUVENO: 2 (Janda K., Rendl K.) 

NEPŘÍTOMNO: 1 (Staněk J.) 
 

9. Plánovací smlouva Písař 
 

Předkladatel: Ing. Vladimír Marek 

 

Plánovací smlouva řeší realizaci projektu „Slunné stráně“ na ploše bývalého zahradnictví v ulici 

Pod Kalichem. Oproti podobným projektům se zde postupuje následovně :  

a) Záměr řeší realizaci nové infrastruktury v ulici Pod Kalichem, bez které nelze novou zástavbu 

provozovat ani zkolaudovat. Většinou to řeší investor s následným odkupem. Investor požaduje 

za tuto část 90% realizačních nákladů. Proto došlo k dohodě, že tuto část provede město samo.  

b) Uvnitř areálu bývalého zahradnictví se řeší nová infrastruktura, v dolní části plochy standardně, 

tj. s cílem předání městu, a v horní části tzv. rezidenčně, kdy komunikace nebudou předány, 

ostatní sítě ano, ale pro jejich řádné provozování bude zřízeno břemeno. V aktualizovaném 

návrhu plánovací smlouvy je závazek investora, že v rámci změny provede i tuto část 

standardně tak, aby byly i plochy komunikací předány městu (tj. se schopností údržby běžnou 

technikou).  

c) Objekt pronajatý Dětskému domovu bude procházet rekonstrukcí. Je zde deklarován zájem města 

o jeho odkup, ale až po vyřešení celé řady otázek ohledně nové koncepce Domova, dotačních 

možností Kraje a jiných dotačních titulů. Z toho důvodu je zde zakotven závazek investora 

k budoucímu převodu objektu užívaného Dětským domovem, zatím v neznámém rozsahu. 

d) Limit hodnoty realizace je stanoven v původním rozsahu včetně ulice Pod Kalichem. Z důvodu 

dovolených nebyl dodnes dodán aktualizovaný rozpočet. Pravděpodobně je možné uzavřít 

smlouvy i s těmito hodnotami, k vypořádání se musí dokládat faktury, smlouvy a město je při 

realizaci účastno. K zahájení stavební činnosti se bude zhotovovat položkový rozpočet, který lze 

v případě potřeby rozporovat. 

e) Procenta odkupu. Pro části infrastruktury budou rozdílná procenta. V případě standardní realizace 

bude procento nízké – je zde 10%, pro části C a D je nula, ale v případě splnění závazku změny 

charakteru z rezidenční na veřejnou je 10% a v případě splnění závazku převodu nemovitosti 

pro Dětský domov je v návrhu 20%. 

f) Je nutno brát zřetel na závazek města k realizaci investice Pod Kalichem. Tato infrastruktura 

bude potřebná v případě stavby nové smuteční síně. Uzavřením této smlouvy ji upřednostníme 

a investor nás může v případě rychlé realizace jeho části dostat do prodlení se splněním 

závazku, potřebného ke kolaudaci celého projektu, případně části. Město již projekčně tuto 

lokalitu připravuje. Realizaci investice lze plánovat nejdříve na rok 2026. 

Rada města doporučuje zastupitelstvu města smlouvu schválit. 

 

Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo města schvaluje plánovací smlouvu č. A-004146-00 s panem Přemyslem Písařem, 

Nezdice 55, Přeštice 33401, IČO 65577167, na vybudování páteřního řadu splaškové kanalizace, 

páteřního vodovodního řadu, sítě veřejného osvětlení a komunikací na pozemcích p.č. p. p. č. 
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2314/1, 2310/5 zapsaném na LV 10001, 2310/3 zapsaném na LV 5937, 1357/11 zapsaném na LV 

4420, 1357/22, 1357/2 zapsaném na LV 6240, 1357/25, 1357/24, 1357/8, 1357/6, 1357/2, 1357/23, 

zapsaných na LV 6241 vše pro k. ú. Sušice nad Otavou, Katastrální úřad pro Plzeňský kraj, 

Katastrální pracoviště Klatovy s kupní cenou vypočtené z realizační hodnoty dle splnění 

zavazujících podmínek a vycházející z předpokladu maximální výše investice 19.928.700,- Kč 

včetně DPH 21% a pověřuje starostu města podpisem smlouvy. 

Rozhodnutí zastupitelstva: 

Návrh schválen.  

Pro: 17, Proti: 0, Zdrželo se: 1, Nehlasovalo: 0, Omluveno: 2, Nepřítomno: 1 

PRO: 17 (Bartoš J., Dach B., Hais P., Janda J., Jelínek F., Karlíková D., Kohout L., Kroupová J., 

Lhoták J., Mikulová L., Mottl P., Požárek K., Rada V., Stárkova M., Švarc M., Švehla V., Zelený 

T.) 

PROTI: 0  

ZDRŽELO SE: 1 (Mikušová V) 

NEHLASOVALO: 0  

OMLUVENO: 2 (Janda K., Rendl K.) 

NEPŘÍTOMNO: 1 (Staněk J.) 

 

10. Program regenerace 2024 – schválení změny finančních podílů 
 

Předkladatel: Bc. Petra Ježková 

 

Zastupitelstvo města na svém jednání dne 17. dubna 2024 schválilo usnesením a) 7) poskytnutí 

dotace na obnovu kulturní památky Městský dům č.p. 98/I, ul. Havlíčkova v Sušici – obnova výplní 

a fasády z Programu regenerace městských památkových rezervací a městských památkových zón 

na rok 2024. Zastupitelstvo města schválilo navržené finanční částky (finanční příspěvek z kapitoly 

Ministerstva kultury ČR / podíl města / příspěvek vlastníka) na podporu obnovy objektu umístěného 

v městské památkové zóně v Sušici, a to v následujícím členění:  
 

Městský dům č.p. 98/I, ul. Havlíčkova v Sušici – obnova výplní a fasády  

v celkové sumě 1 085 073 Kč vč. DPH 

příspěvek z rozpočtu MK ČR  500 000 Kč 

příspěvek z rozpočtu Města  150 000 Kč 

podíl vlastníka   435 073 Kč 
 

Z důvodu změny v legislativě došlo v tomto kalendářním roce ke snížení sazby DPH z 15% 

na 12%. Tato změna se projevila v kalkulaci celkové ceny s DPH a tudíž i v procentuálních 

podílech, a proto musel být ponížen příspěvek z rozpočtu města i podíl vlastníka.  Došlo tak 

ke změně původně uvedených finančních částek, a to v následujícím členění: 
 

Městský dům č.p. 98/I, ul. Havlíčkova v Sušici – obnova výplní a fasády  

v celkové sumě 1 056 767 Kč vč. DPH 

příspěvek z rozpočtu MK ČR  500 000 Kč 

příspěvek z rozpočtu města  130 000 Kč 

podíl vlastníka   426 767 Kč 
 

 

 

Pan Dach oznámil střet zájmu. 
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Návrh usnesení: 
 

Zastupitelstvo města schvaluje nově navržené finanční částky (finanční příspěvek z kapitoly 

Ministerstva kultury ČR / podíl města / příspěvek vlastníka) na podporu obnovy objektu umístěného 

v městské památkové zóně v Sušici, a to v následujícím členění: 
 

Městský dům č.p. 98/I, ul. Havlíčkova v Sušici – obnova výplní a fasády  

v celkové sumě                                                               1 056 767 Kč vč. DPH 

příspěvek z rozpočtu MK ČR  500 000 Kč 

příspěvek z rozpočtu města  130 000 Kč 

podíl vlastníka   426 767 Kč 
 

Finanční spoluúčast města ve výši min. 10 % z celkových nákladů (130 000 Kč) bude hrazena 

z organizace 350, Příspěvky – památková péče. 

Rozhodnutí zastupitelstva: 

Návrh schválen.  

Pro: 18, Proti: 0, Zdrželo se: 1, Nehlasovalo: 0, Omluveno: 2 

PRO: 18 (Bartoš J., Mikušová V, Hais P., Janda J., Jelínek F., Karlíková D., Kohout L., Kroupová 

J., Lhoták J., Mikulová L., Mottl P., Požárek K., Rada V., Staněk J., Stárkova M., Švarc M., Švehla 

V., Zelený T.) 

PROTI: 0  

ZDRŽELO SE: 1 (Dach B.) 

NEHLASOVALO: 0  

OMLUVENO: 2 (Janda K., Rendl K.) 

 

11. Změna veřejnoprávní smlouvy o poskytnutí dotace z programu regenerace 

městské památkové zóny Sušice 

 
Předkladatel: Bc. Petra Ježková 

 
Zastupitelstvo města na svém jednání dne 17. dubna 2024 schválilo usnesením a) 8) poskytnutí 

dotace ve výši 650 000 Kč (500 000 Kč - příspěvek z rozpočtu MK ČR; 150 000 Kč - příspěvek 

z rozpočtu města, org. 350 Příspěvky – památková péče) 

 na obnovu kulturní 

památky Městský dům č.p. 98/I, ul. Havlíčkova v Sušici – obnova výplní a fasády. Vzhledem 

ke změně nově navržených částek, dochází ke změně částek ve veřejnoprávní smlouvě: Částka 

ve výši 630 000 Kč (500 000 Kč - příspěvek z rozpočtu MK ČR; 130 000 Kč - příspěvek z rozpočtu 

města, org. 350 Příspěvky – památková péče). V souvislosti s odečtem DPH na doporučení 

ministerstva kultury došlo zároveň ke změně žadatele o dotaci. Tato změna se projeví 

ve veřejnoprávní smlouvě tak, že příjemcem dotace bude pouze 

Dle zákona č. 250/2000 Sb., o rozpočtových pravidlech územních rozpočtů je nutné uzavřít 

s příjemci dotací veřejnoprávní smlouvu. Návrh veřejnoprávní smlouvy byl odsouhlasen právníkem 

města. 
 

Pan Dach oznámil střet zájmu. 
 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo města schvaluje poskytnutí dotace ve výši 630 000 Kč (500 000 Kč - příspěvek 

z rozpočtu MK ČR; 130 000 Kč - příspěvek z rozpočtu města, org. 350 Příspěvky – památková 

péče)  na obnovu kulturní památky Městský 



 

 

  

11 

dům č.p. 98/I, ul. Havlíčkova v Sušici – obnova výplní a fasády. Zastupitelstvo města pověřuje 

starostu města podpisem veřejnoprávní smlouvy. 

Rozhodnutí zastupitelstva: 

Návrh schválen. 

Pro: 18, Proti: 0, Zdrželo se: 1, Nehlasovalo: 0, Omluveno: 2 

PRO: 18 (Bartoš J., Mikušová V, Hais P., Janda J., Jelínek F., Karlíková D., Kohout L., Kroupová 

J., Lhoták J., Mikulová L., Mottl P., Požárek K., Rada V., Staněk J., Stárkova M., Švarc M., Švehla 

V., Zelený T.) 

PROTI: 0  

ZDRŽELO SE: 1 (Dach B.) 

NEHLASOVALO: 0  

OMLUVENO: 2 (Janda K., Rendl K.) 

 

12. Rozpočtová opatření 
 

Předkladatel: Ing. Božena Šlajsová 

 

1 -  Rozpočtové opatření č. 25 – Ing. Vošalík 

 

Z důvodu reorganizace městského úřadu (zejm. úprava struktury stavebního úřadu, v návaznosti 

na novou legislativu) se objekt radnice potýká s omezenou kapacitou. 

Součástí navrženého řešení reorganizace, které zpracovala formou studie f. ŠUMAVAPLAN, spol. 

s r.o., je úprava části 5.NP, kde by mohly vzniknout nové kanceláře. To však předpokládá přesun 

části archivu, což vyžaduje zkapacitnění stávajících prostor – v současné době je kapacita víceméně 

naplněna. Projektant navrhl v rámci studie optimalizaci a modernizaci archivu zástavbou 

pojízdných archivních regálů. 

Rozpočtovým opatřením č. 25 bude zřízena nová rozpočtová organizace č. 2436 - „Radnice mobilní 

archiv“, která bude naplněna prostředky ve výši 1,25 mil. Kč. Ty budou využity na instalaci 

mobilního archivu do prostor v 5.NP radnice (viz dále), a to za účelem zvýšení jeho kapacity. 

Protože se jedná o zástavbu do stávající budovy, je v částce počítáno i s rezervou na případné 

vícepráce či související práce, které by se mohly v souvislosti s realizací vyskytnout. 

Technické řešení je připraveno, práce mohou být zahájeny ihned po schválení rozpočtového 

opatření, dokončeny by měly být na přelomu let 2024 a 2025. 

Prostředky ve výši 1,25 mil. Kč, kterými bude naplněna nová organizace č. 2436 - „Radnice 

mobilní archiv“ budou přesunuty z organizace č. 98 - „KZ minulých let“. 

Rada města rozpočtové opatření č. 25 projednala na svém jednání dne 29.7.2024 a doporučila jej 

ke schválení zastupitelstvu. 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo města schvaluje rozpočtové opatření č. 25, kterým se zřizuje nová rozpočtová org. 

č. 2436 - „Radnice mobilní archiv“ ve výši 1,25 mil. Kč a o stejnou částku se povýší organizace 

č. 98 - „KZ minulých let“. 

 

2 -  Rozpočtové opatření č. 28 – Ing. Ronová 

 

ČOV - kalolis 

Rozpočtové opatření č. 28 se týká org. 2408 – ČOV – kalolis. Jedná se o výměnu dožilého strojního 

zařízení na lisování kalů, včetně řešení celého nevyhovujícího kalového hospodářství. Součástí 

dodávky je systém dopravníků a dva kontejnery na vylisovaný kal. Tím odpadne meziskladování 
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kalů na volné ploše, které se při dešti roztékají a znovu zavodňují. Dále je nutné provést stavební 

úpravy podlah kalolisovny, které nemají dostatečnou nosnost.  

Zakázka „Zařízení pro odvodnění kalů – ČOV Sušice“ byla zadávaná v otevřeném nadlimitním 

řízení dle zákona č. 134/2016 Sb., o zadávání veřejných zakázek (ZZVZ) ve znění pozdějších 

předpisů. Nejvhodnější nabídku podal účastník CENTRIVIT, spol. s r.o., Kačírkova 986/11, 158 00 

Praha 5 – Jinonice, ve výši 8 074 371,- Kč bez DPH, bude uplatněn odpočet DPH. 

Náklady na stavební úpravy podlah činí 861 tis. Kč bez DPH. 

Z organizace se kromě výše uvedeného hradí projektová dokumentace, administrace veřejné 

zakázky, technický dozor stavebníka. 

V org. 2408 – ČOV – kalolis je alokováno 8 mil.  

Pro zajištění financování celé akce navrhujeme rozpočtové opatření č. 28, kterým se org. 2408 – 

ČOV - kalolis zvýší o 2 mil. Kč a zároveň se zvýší org. 98 – konečný zůstatek minulých let 

o stejnou částku, kdy zdrojem bude převod z účtu 231 41 – Fond voda na výdajový účet města. 

Rada města projednala návrh rozpočtového opatření na jednání dne 26.8.2024 a doporučuje 

zastupitelstvu města rozpočtové opatření schválit. 

 

Návrh na usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje rozpočtové opatření č. 28, kterým se org. 2408 – ČOV - kalolis zvýší 

o 2 mil. Kč a zároveň se zvýší org. 98 – konečný zůstatek minulých let o stejnou částku, kdy 

zdrojem bude převod z účtu 231 41 – Fond voda na výdajový účet města. 

 

3 -  Rozpočtové opatření č. 29 – Ing. Vichrová 

 

TJ Sušice – dotace – atletický ovál 

 
Na základě žádosti TJ Sušice o finanční příspěvek ve výši 1,1 mil. Kč na generální renovaci 

(tzv. retoping) atletického tartanového oválu a sektorů pro technické disciplíny, předkládám 

zastupitelstvu města požadavek na schválení rozpočtového opatření č. 29, kterým se nová org. 2437 

– TJ dotace – atletický ovál povýší o 1,1 mil. Kč a o tutéž částku se povýší organizace 98 – KZ 

minulých let. 

Atletická dráha a sektory byly vybudovány již v roce 2006. Běžná životnost takových sportovišť 

je cca 12 let. TJ Sušice řádnou údržbou životnost prodloužila na 18 let. Momentálně je povrch 

ve velmi špatném stavu a vyžaduje generální renovaci, aby nedošlo k úrazu nebo zranění. 

Rada města dne 26.8.2024 usnesením č. 518 doporučila zastupitelstvu města poskytnout dotaci 

ve výši 1,1 mil. Kč pro TJ Sušice, z.s., Volšovská 42, IČ 43313647 na generální renovaci 

(tzv. retoping) atletického tartanového oválu a sektorů pro technické disciplíny.  
 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo města schvaluje rozpočtové opatření č. 29, kterým se nová org. 2437 – TJ dotace – 

atletický ovál povýší o 1,1 mil. Kč a o tutéž částku se povýší organizace 98 – KZ minulých let. 
 

4 -  Rozpočtové opatření č. 30 – ing. Šlajsová 

 

Přijetí a použití investiční dotace z MMR ČR „IT vybavení pro stavební úřad“ v celkové částce 

608.829,65 Kč. O tuto částku se povýší příjmová část i výdajová část organizace 201.  

 

Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo města schvaluje rozpočtové opatření č. 30, kterým se  org. 201 Hospodářská správa 

města povýší o částku 608.829,65 Kč v příjmové i výdajové části rozpočtu. 
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5 -  Rozpočtové opatření č. 31 – Ing. Šlajsová 

 

Přijetí a použití dotace PK pro Sušické kulturní centrum „Dechovkový festival Karla Polaty“ 

v celkové částce 40.000 Kč. Jedná se o účelovou neinvestiční dotaci, kterou město pouze přeposílá 

příspěvkové organizaci. Příjmová i výdajová část org. 252 Sušické kulturní centrum se povýší 

o částku 40.000 Kč.  

 
Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo města schvaluje rozpočtové opatření č. 31, kterým se  org. 252 Sušické kulturní 

centrum povýší o částku 40.000 Kč v příjmové i výdajové části rozpočtu. 

 

6 -  Rozpočtové opatření č. 32 – Ing. Šlajsová 

 

Přijetí a použití dotace PK „Proč bychom se netěšili“ pro Sušické kulturní centrum v celkové částce 

20.000 Kč. Jedná se o účelovou neinvestiční dotaci, kterou město pouze přeposílá příspěvkové 

organizaci. Příjmová i výdajová část org. 252 Sušické kulturní centrum se povýší o částku 20.000 

Kč.  

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo města schvaluje rozpočtové opatření č. 32, kterým se  org. 252 Sušické kulturní 

centrum povýší o částku 20.000 Kč v příjmové i výdajové části rozpočtu. 

 

7 -  Rozpočtové opatření č. 33 – Ing. Šlajsová 

 

Přijetí a použití dotace Ministerstva kultury „Veřejné informační služby knihoven“ pro Sušické 

kulturní centrum v celkové částce 27.000 Kč. Jedná se o účelovou neinvestiční dotaci, kterou město 

pouze přeposílá příspěvkové organizaci. Příjmová i výdajová část org. 252 Sušické kulturní centrum 

se povýší o částku 27.000 Kč.  

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo města schvaluje rozpočtové opatření č. 33, kterým se org. 252 Sušické kulturní 

centrum povýší o částku 27.000 Kč v příjmové i výdajové části rozpočtu. 

 

8 -  Rozpočtové opatření č. 34 – Ing. Šlajsová 

 

Přijetí a použití dotace PK „POOL festival“ pro Sportoviště města Sušice v celkové částce 70.000 

Kč. Jedná se o účelovou neinvestiční dotaci, kterou město pouze přeposílá příspěvkové organizaci. 

Příjmová i výdajová část org. 283 Sportoviště města Sušice se povýší o částku 70.000 Kč.  

 
Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo města schvaluje rozpočtové opatření č. 34, kterým se org. 283 Sportoviště města 

Sušice povýší o částku 70.000 Kč v příjmové i výdajové části rozpočtu. 

 

9 -  Rozpočtové opatření č. 35 – Ing. Šlajsová 

 

Přijetí neinvestiční účelové dotace PK na akci „Young musicians festival“ v celkové částce 50.000 

Kč.  Příjmová část org. 179 Cestovní ruch se povýší o částku 50.000 Kč. Zároveň se o tuto částku 

sníží org. 98 KZ minulých let. 
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Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo města schvaluje rozpočtové opatření č. 35, kterým se org. 179 Cestovní ruch povýší 

o částku 50.000 Kč v příjmové části a zároveň se o tuto částku sníží org.98 KZ minulých let.  

 

10 -  Rozpočtové opatření č. 36 – Ing. Šlajsová 

 

Přijetí neinvestiční dotace PK na vybavení a opravy neinvestiční povahy pro JSDHO Volšovy 

v celkové částce 30.000 Kč.  Příjmová část i výdajová část org. 233 Hasičský sbor Volšovy 

se povýší o částku 30.000 Kč. 

 
Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo města schvaluje rozpočtové opatření č. 36, kterým se  org. 233 Hasičský sbor 

Volšovy povýší o částku 30.000 Kč v příjmové i výdajové části rozpočtu.  

 

11 -  Rozpočtové opatření č. 37 – Ing. Šlajsová 

 

Přijetí neinvestiční dotace PK na vybavení a opravy neinvestiční povahy pro JSDHO Chmelná 

v celkové částce 30.000 Kč.  Příjmová i výdajová část org. 237 Hasičský sbor Chmelná se povýší 

o částku 30.000 Kč.  

 
Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo města schvaluje rozpočtové opatření č. 37, kterým se povýší org. 237 Hasičský sbor 

Chmelná o částku 30.000 Kč v příjmové i výdajové části rozpočtu.  

 

12 -  Rozpočtové opatření č. 38 –  Ing. Šlajsová 

 

Přijetí neinvestiční dotace PK na vybavení a opravy neinvestiční povahy pro JSDHO Sušice 

v celkové částce 60.000 Kč. Příjmová i výdajová část org. 232 Hasičský sbor Sušice se povýší 

o částku 60.000 Kč.  

 
Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo města schvaluje rozpočtové opatření č. 38, kterým se org. 232 Hasičský sbor Sušice 

povýší o částku 60.000 Kč v příjmové i výdajové části rozpočtu.  

 

13 -  Rozpočtové opatření č. 39 –  Ing. Marek 

 

Přijetí a použití investiční dotace z Ministerstva průmyslu a obchodu „Modernizace VO ve městě 

Sušice III. etapa“ v částce 4.477.470 Kč. 

V rozpočtu 2024 je již uvažováno s částkou 4.400.000 Kč v příjmové části org. 2307 Rekonstrukce 

VO III. Rozpočtové opatření bude ve výši rozdílu, tj. 77.470 Kč. Org. 2307 Rekonstrukce VO III 

se povýší v příjmové části o 77.470 Kč a o stejnou částku se sníží org. 98 KZ minulých let. 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo města schvaluje rozpočtové opatření č. 39, kterým se  org. 2307 Rekonstrukce VO III 

povýší o částku 77.470 Kč v příjmové části a zároveň se sníží org. 98 KZ minulých let. 
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14 -  Rozpočtové opatření č. 40 – Ing. Gregor 

 

Přijetí a použití dotace PK Neinvestiční účelové dotace na volby do 1/3 Senátu Parlamentu ČR 

a do zastupitelstev kraje v roce 2024 ve výši 920.000 Kč. 

V rozpočtu 2024 je již uvažováno s částkou 800.000 Kč v příjmové i výdajové části org. 201 

Hospodářská správa města. Rozpočtové opatření bude ve výši rozdílu, tj. 120.000 Kč. 

 
Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo města schvaluje rozpočtové opatření č. 40, kterým se  org. 201 Hospodářská správa 

města povýší o částku 120.000 Kč v příjmové i výdajové části rozpočtu.  

 

15 -  Rozpočtové opatření č. 41 – Bc. Turková 

 

Junák – český skaut, okres Klatovy, z. s., IČ: 43312136 požádal město Sušici o mimořádnou dotaci 

na nákup louky za účelem zbudování skautského tábořiště ve výši 150.000,- Kč. 

Jedná se o soubor pozemků u Myslívského rybníka v k.ú. Milčice, jejichž současným majitelem 

je Junák – český skaut, z. s., IČ: 00409430. 

Tábořiště by mělo sloužit skautům z okresu Klatovy a ve volných termínech by bylo nabízeno 

ostatním dětským organizacím. 

V současnosti všechny skautské oddíly pořádají tábory na pozemcích pronajatých od soukromých 

majitelů a cena nájemného se stále zvyšuje, což tábory prodražuje. 

V okresu Klatovy je 790 členů skauta, z toho 514 dětí a mládeže, v Sušici je to 284 členů, z toho 

206 dětí a mládeže. Sušické středisko je největším skautským střediskem v okresu Klatovy a v roce 

2024 uspořádalo 6 táborů. 

Dle aktuálních informací od předsedy Junáka – českého skauta, okres Klatovy, z. s., pana Daniela 

Koželuha, na tento účel schválila Rada města Klatovy částku 250.000,- Kč. V Horažďovicích 

je připravena žádost o dotaci ve výši 50.000,- Kč, avšak vzhledem k nečekanému úmrtí tamějšího 

vedoucího střediska řeší akutnější záležitosti. O dotaci byl požádán i Plzeňský kraj, který nabídl 

možnost, že pozemky zakoupí a přenechá je skautu k užívání, nicméně tuto variantu současný 

majitel (ústřední organizace Junáka) neumožní, neboť strategie je taková, že žádné nemovitosti 

se neprodávají mimo organizaci. Jediný možný kupec je tak Junák – český skaut, okres Klatovy, 

z. s. a pokud nebude mít zájem, tak jiná skautská jednotka. S Plzeňským krajem dále jednají. 

Od soukromých dárců mají aktuálně vybráno 104.750,- Kč (údaj ze dne 9. 9. 2024) a dále běží 

kampaň. 

Na jednání zastupitelstva města je pozván předseda okresní rady Junáka – českého skauta, okres 

Klatovy, z. s., pan Daniel Koželuh, který zodpoví případné dotazy. 

Žádost o mimořádnou dotaci projednala Rada města Sušice dne 3. 6. 2024 a v usnesení č. 349 

schválila záměr poskytnutí dotace na nákup táborové louky pro skautský okres Klatovy organizaci 

Junák – český skaut, okres Klatovy, z. s., IČ: 43312136 ve výši 150.000,- Kč. 

Vzhledem k tomu, že žádost o dotaci byla podána 9. 5. 2024 a tedy v rozpočtu města Sušice na rok 

2024 s ní nebylo počítáno je potřeba udělat rozpočtové opatření. Jelikož se jedná o jednorázovou 

a účelovou dotaci je vhodné vytvořit samostatnou rozpočtovou organizaci č. 2438 – Junák – dotace 

na nákup pozemku. 

V případě schválení rozpočtového opatření bude přidělení dotace schvalovat Rada města Sušice, 

neboť se jedná o účelovou dotaci do výše 250.000,- Kč.  

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo města schvaluje rozpočtové opatření č. 41, kterým se nová org. 2438 Junák – dotace 

na nákup pozemku zvýší o 150.000 Kč a o tutéž částku se zvýší org. 98 Konečný zůstatek minulých 

let. 
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16 -  Rozpočtové opatření č. 43 –  Ing. Požárek 

 

Rada města schválila Usnesením č.484/2024 zadání zakázky malého rozsahu II. kategorie na dodání 

služeb dle Směrnice č. 01/2017 města Sušice pro zadávání veřejných zakázek malého rozsahu, 

s názvem „Vedoucí komunikace“. Uzávěrka podání nabídek byla 2.9.2024. Doručeny byly dvě 

nabídky, které v současnosti vyhodnocuje hodnotící pracovní skupina. 

Kvalitní komunikace je základ fungování soukromého i veřejného sektoru. Z toho důvodu je dnes 

zcela běžné, že obce a veřejné instituce volí možnost profesionalizace komunikace. Město Sušice, 

ani městem zřizované organizace, nemají tuto pozici zřízenou, a pokud o svoji činnosti informují, 

dělají tak v omezeném rozsahu pomocí svých zaměstnanců, nad rámec jejich pracovní náplně. 

Mnohé organizace nebo dodavatelé služeb pro město, o své činnosti neinformují veřejnost vůbec. 

Nevyužívají se ani moderní informační kanály (např. Facebook, Instagram). Město Sušice např. 

dosud nemá facebookový profil, který je dnes již zcela běžným informačním kanálem.  

Nekvalitně vedená komunikace a nedostatečné informování veřejnosti vede k mnoha negativním 

jevům. Naopak, dobře vykonávaná funkce vedoucího komunikace má pozitivní dopad na efektivní 

a korektní informovanost obyvatel města, což má pozitivní dopad na jejich spokojenost 

i sounáležitost s městem. 

Také efektivně vykonávaná propagace města jako turistického cíle má pozitivní dopad 

na návštěvnost města a na příjmy související s cestovním ruchem. 

Rozpočtovým opatřením č. 43 bude zřízena nová rozpočtová organizace č. 2440 „Komunikační 

strategie“, která bude v letošním roce naplněna prostředky ve výši 220.000,- Kč. 

Prostředky ve výši 220.000,- Kč, kterými bude naplněna nová organizace č. 2440 „Komunikační 

strategie“ budou přesunuty z organizace č. 82 Rezerva na energie, jejíž čerpání se v letošním roce, 

vzhledem k snižování cen energií, neočekává. Rada města dne 9.9.2024 doporučila zastupitelstvu 

města schválit toto rozpočtové opatření. 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo města schvaluje rozpočtové opatření č. 43, kterým se zřizuje nová rozpočtová org. 

č. 2440 „Komunikační strategie“ ve výši 220.000 Kč a o stejnou částku se poníží organizace č. 82 – 

„Rezerva na energie“. 

 

17 -  Rozpočtové opatření č. 44 –  Ing. Požárek 

 

Rada města schválila Usnesením č. 483/2024 uzavření Smlouvy o poskytování služeb architekta 

města Sušice, mezi městem Sušice a ateliérem Jsme k světu s.r.o. K úhradě nákladů, vzniklých dle 

výše uvedené smlouvy, je nutné zřídit novou rozpočtovou organizaci. 

Organizace bude zahrnuta i do rozpočtu na následující rok. Architekt města během přípravy 

rozpočtu předloží plán činnosti na rok 2025. 

Rozpočtovým opatřením č. 44 bude zřízena nová rozpočtová organizace č. 2441 „Architekt města“, 

která bude v letošním roce naplněna prostředky ve výši 250.000,- Kč. Prostředky ve výši 250.000,- 

Kč, kterými bude naplněna nová organizace č. 2441 „Architekt města“ budou přesunuty 

z organizace č. 82 „Rezerva na energie“, jejíž čerpání se v letošním roce, vzhledem k snižování cen 

energií, neočekává. 
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Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo města schvaluje rozpočtové opatření č. 44, kterým se zřizuje nová rozpočtová org. 

č. 2441 „Architekt města“ ve výši 250.000 Kč a o stejnou částku se poníží organizace č. 82 – 

„Rezerva na energie“. 

 

18 -  Rozpočtové opatření č. 45 – Ing. Šlajsová 

 

Přijetí a použití dotace PK pro Sociální služby města Sušice na poskytování pečovatelské služby 

v celkové částce 605.840 Kč. Jedná se o účelovou neinvestiční dotaci, kterou město pouze přeposílá 

příspěvkové organizaci. Příjmová i výdajová část org. 250 Sociální služby města Sušice se povýší 

o částku 605.840 Kč.  

 
Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo města schvaluje rozpočtové opatření č. 45, kterým se org. 250 Sociální služby města 

Sušice povýší o částku 605.840 Kč v příjmové i výdajové části rozpočtu. 

 

19 -  Rozpočtové opatření č. 46 – Ing. Zemenová 

 

Přijetí investiční dotace Ministerstva zemědělství České republiky na „Zpracování lesních 

hospodářských osnov“ v celkové částce 1.291.791 Kč. Příjmová i výdajová část org. 1318 

Zpracování lesních hospodářských osnov se povýší o částku 1.291.791 Kč.  

 
Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo města schvaluje rozpočtové opatření č. 46, kterým se org. 1318 Zpracování lesních 

hospodářských osnov povýší o částku 1.291.791 Kč v příjmové i výdajové části rozpočtu.  

 

20 -  Rozpočtové opatření č. 47 - Ing. Marek 

 

Rozpočtové opatření se týká přijetí dotace od Plzeňského kraje na provoz nemocnice. Je potřeba 

navýšit příjmovou část organizace 1933- Sušická nemocnice o výši dotace 6.799.518 Kč a o tutéž 

částku povýšit výdajovou část stejné organizace. 

 

Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo města schvaluje rozpočtové opatření č. 47, kterým se org. 1933-Sušická nemocnice 

povýší v příjmové i ve výdajové části o částku 6.799.518 Kč. 

 

Celkový návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo města schvaluje rozpočtová opatření č. 25, 28 – 41 a 43 - 47. 

Rozhodnutí zastupitelstva:  
Návrh schválen. 

Pro: 19, Proti: 0, Zdrželo se: 0, Nehlasovalo: 0, Omluveno: 2 

PRO: 19 (Bartoš J., Mikušová V, Dach B., Hais P., Janda J., Jelínek F., Karlíková D., Kohout L., 

Kroupová J., Lhoták J., Mikulová L., Mottl P., Požárek K., Rada V., Staněk J., Stárkova M., Švarc 

M., Švehla V., Zelený T.) 

PROTI: 0  

ZDRŽELO SE: 0  

NEHLASOVALO: 0  

OMLUVENO: 2 (Janda K., Rendl K.) 
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K rozpočtovému opatření č. 42:  

V diskusi vystoupili: Ing. Milena Stárková, Pavel Hais, Mgr. Bc. Jitka Kroupová, Mgr. Věra 

Mikušová, Ing. Karel Požárek, Bc. Lucie Mikulová. 

  

Ing. Stárková se zeptala na věc financování. V dubnu se schvalovala koupě objektu ve Volšovech 

cca za 1 mil. Kč. Teď máme schválit 400 tis. Kč na studii a část na projektovou dokumentaci. Dojde 

k nějaké rekonstrukci nebo k výstavbě nové hasičárny? Pan starosta říká, že je to příprava 

na vybudování nové hasičárny. Chtěla by vědět, jaký celkový náklad bude obsahovat oprava této 

zbrojnice.  Odpověděl pan starosta – nejdříve proběhne přípravná fáze, projektová dokumentace 

a potom rozpočet. Zatím nikdo neví, kolik oprava bude stát. Až bude hotová studie a kontrolní 

rozpočet, budeme vědět více, určitě požádáme o dotaci a předložíme ke schválení. 

 

21 -  Rozpočtové opatření č. 42 – Ing. Požárek 

 

Město Sušice kupuje budovu na pozemku st. 82, KÚ Dolní Staňkov, se záměrem vybudovat 

zde základnu pro Sbor dobrovolných hasičů Volšovy. Budova je ale příliš úzká pro pohodlné 

a bezpečné parkování a vyjíždění hasičské techniky. Pro bezpečné zajíždění hasičské techniky 

bychom potřebovali zvětšit šířku budovy o cca 2,5 – 3 metry. 

Obcí Volšovy protéká tok Volšovka a budova leží v aktivní záplavové zóně. V aktivní zóně 

záplavových území se nesmí umísťovat (dle vodního zákona), povolovat ani provádět stavby 

s výjimkou vodních děl, jimiž se upravuje vodní tok, převádějí povodňové průtoky, provádějí 

opatření na ochranu před povodněmi. 

Situace je řešitelná dvěma způsoby: První možností je aktualizace záplavového území celého toku 

Volšovky. Tato možnost není ale v současnosti možná. Druhým způsobem je posouzení a návrh 

protipovodňové ochrany konkrétního záměru. To umožní, po projednání a schválení Povodím 

Vltavy, realizovat rozšíření stávající budovy i v aktivní záplavové zóně. 

Rozpočtovým opatřením č. 42 bude zřízena nová rozpočtová organizace č. 2439 „Hasičská 

zbrojnice Volšovy“, která bude v letošním roce naplněna prostředky ve výši 400.000,- Kč. 

O stejnou částku se poníží organizace č. 82 – „Rezerva na energie“, jejíž čerpání se v letošním roce, 

vzhledem k snižování cen energií, neočekává. 

Prostředky budou využity na vypracování posouzení odtokových poměrů a návrh protipovodňové 

ochrany pro stavbu hasičské zbrojnice ve Volšovech. V částce je počítáno i s rezervou na zahájení 

projekčních prací. Rada města dne 9.9.2024 doporučila zastupitelstvu města schválit toto 

rozpočtové opatření. 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo města schvaluje rozpočtové opatření č. 42, kterým se zřizuje nová rozpočtová org. 

č. 2439 „Hasičská zbrojnice Volšovy“ ve výši 400.000 Kč a o stejnou částku se poníží organizace 

č. 82 – „Rezerva na energie“. 

Rozhodnutí zastupitelstva:  
Návrh nebyl schválen. 

Pro: 10, Proti: 2, Zdrželo se: 7, Nehlasovalo: 0, Omluveno: 2 
PRO: 10 (Bartoš J., Jelínek F., Karlíková D., Kohout L., Lhoták J., Mottl P., Požárek K., Rada V., 

Staněk J., Zelený T.) 

PROTI: 2 (Kroupová J., Švehla V.) 

ZDRŽELO SE: 7 (Mikušová V, Dach B., Hais P., Janda J., Mikulová L., Stárkova M., Švarc M.) 

NEHLASOVALO: 0  

OMLUVENO: 2 (Janda K., Rendl K.) 
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13. TJ Sušice – dotace – generální renovace atletického tartanového oválu 

 
Předkladatel: Ing. Dagmar Vichrová 

 
TJ Sušice, z.s. podala žádost o finanční příspěvek ve výši 1,1 mil. Kč na generální renovaci (tzv. 

retoping) atletického tartanového oválu a sektorů pro technické disciplíny. Atletická dráha a sektory 

byly vybudovány již v roce 2006. Běžná životnost takových sportovišť je cca 12 let. TJ Sušice 

řádnou údržbou životnost prodloužila na 18 let. Momentálně je povrch ve velmi špatném stavu 

a vyžaduje generální renovaci, aby nedošlo k úrazu nebo zranění. 

 

Dle rozpočtu odborné firmy je předpokládaná cena renovace cca 2,1 mil. Kč včetně DPH. TJ Sušice 

dostalo příspěvek z PK  500 tis. Kč a z vlastních zdrojů může investovat dalších 500 tis. Kč. 

 

Rada města dne 26.8.2024 usnesením č. 518 doporučila zastupitelstvu města poskytnout dotaci 

ve výši 1,1 mil. Kč TJ Sušice, z.s., Volšovská 42, IČ 43313647 na generální renovaci (tzv. retoping) 

atletického tartanového oválu a sektorů pro technické disciplíny.  

 

Prostředky ve výši 1,1 mil. Kč, kterými bude naplněna nová org. 2437 – TJ dotace – atletický ovál 

budou přesunuty z org. 98 – Konečný zůstatek minulých let. 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo města schvaluje poskytnutí dotace TJ Sušice, z.s., Volšovská 42, IČ: 43313647 

ve výši 1,1 mil. Kč na generální renovaci (tzv. retoping) atletického tartanového oválu a sektorů pro 

technické disciplíny. Částka bude hrazena z org. 2437. 

Rozhodnutí zastupitelstva:  
Návrh schválen.  

Pro: 19, Proti: 0, Zdrželo se: 0, Nehlasovalo: 0, Omluveno: 2 

PRO: 19 (Bartoš J., Mikušová V, Dach B., Hais P., Janda J., Jelínek F., Karlíková D., Kohout L., 

Kroupová J., Lhoták J., Mikulová L., Mottl P., Požárek K., Rada V., Staněk J., Stárkova M., Švarc 

M., Švehla V., Zelený T.) 

PROTI: 0  

ZDRŽELO SE: 0  

NEHLASOVALO: 0  

OMLUVENO: 2 (Janda K., Rendl K.) 

 

14. TJ Sušice – Smlouva o poskytnutí účelové dotace 

 
Předkladatel: Ing. Dagmar Vichrová 

 
Předkládám zastupitelstvu města ke schválení Smlouvu o poskytnutí účelové dotace pro TJ Sušice, 

z.s., Volšovská 42, IČ: 43313647 ve výši 1,1 mil. Kč na generální renovaci (tzv. retoping) 

atletického tartanového oválu a sektorů pro technické disciplíny. 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo města schvaluje Smlouvu o poskytnutí účelové dotace TJ Sušice, z.s., Volšovská 42, 

IČ: 43313647 ve výši 1,1 mil. Kč na generální renovaci (tzv. retoping) atletického tartanového 

oválu a pověřuje starostu města podpisem smlouvy. Částka bude hrazena z org. 2437. 

Rozhodnutí zastupitelstva:  
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Návrh schválen. 

Pro: 19, Proti: 0, Zdrželo se: 0, Nehlasovalo: 0, Omluveno: 2 

PRO: 19 (Bartoš J., Mikušová V, Dach B., Hais P., Janda J., Jelínek F., Karlíková D., Kohout L., 

Kroupová J., Lhoták J., Mikulová L., Mottl P., Požárek K., Rada V., Staněk J., Stárkova M., Švarc 

M., Švehla V., Zelený T.) 

PROTI: 0  

ZDRŽELO SE: 0  

NEHLASOVALO: 0  

OMLUVENO: 2 (Janda K., Rendl K.) 

 

15. Společnost Pošumavská odpadová s r.o. – přistoupení nových společníků 
 

Předkladatel: Ing. Jana Randáková 

 

Jednatel společnosti Pošumavská odpadová s r.o. předložil k odsouhlasení zastupitelstvu města 

přistoupení nových společníků do společnosti Pošumavská odpadová s r.o. Jedná se o městys 

Chudenice, obec Úsilov, obec Černíkov, obec Klenová, obec Křenice, obec Dlažov, obec Ježovy, 

obec Obytce a obec Javor. V souvislosti s novými obchodními podíly se mění obsah společenské 

smlouvy. Nové znění společenské smlouvy v příloze. 

 

Návrh na usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje navýšení základního kapitálu společnosti Pošumavská odpadová, 

s.r.o., na novou výši 2.547.680,- Kč. 

Rozhodnutí zastupitelstva:  
Návrh schválen.  

Pro: 19, Proti: 0, Zdrželo se: 0, Nehlasovalo: 0, Omluveno: 2 

PRO: 19 (Bartoš J., Mikušová V, Dach B., Hais P., Janda J., Jelínek F., Karlíková D., Kohout L., 

Kroupová J., Lhoták J., Mikulová L., Mottl P., Požárek K., Rada V., Staněk J., Stárkova M., Švarc 

M., Švehla V., Zelený T.) 

PROTI: 0  

ZDRŽELO SE: 0  

NEHLASOVALO: 0  

OMLUVENO: 2 (Janda K., Rendl K.) 

 

Návrh na usnesení: 
Zastupitelstvo města souhlasí s tím, že se město Sušice vzdává svého přednostního práva k účasti na 

zvýšení základního kapitálu. 

Rozhodnutí zastupitelstva:  

Návrh schválen.  

Pro: 19, Proti: 0, Zdrželo se: 0, Nehlasovalo: 0, Omluveno: 2 

PRO: 19 (Bartoš J., Mikušová V, Dach B., Hais P., Janda J., Jelínek F., Karlíková D., Kohout L., 

Kroupová J., Lhoták J., Mikulová L., Mottl P., Požárek K., Rada V., Staněk J., Stárkova M., Švarc 

M., Švehla V., Zelený T.) 

PROTI: 0  

ZDRŽELO SE: 0  

NEHLASOVALO: 0  

OMLUVENO: 2 (Janda K., Rendl K.) 
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Návrh na usnesení: 
Zastupitelstvo města souhlasí s tím, aby nové vklady do společnosti Pošumavská odpadová, s.r.o., 

byly upsány takto:  

- stávající společník město Klatovy navýší svůj vklad na novou celkovou výši 1.300.000,- Kč 

- přistupující noví společníci městys Chudenice, obec Úsilov, obec Černíkov, obec Klenová, obec 

Křenice, obec Dlažov, obec Ježovy, obec Obytce a obec Javor vloží vklady ve výši odpovídající 

počtu obyvatel dané obce násobeného 30,- Kč. Konkrétní výše vkladů jednotlivých společníků jsou 

uvedeny v návrhu společenské smlouvy. 

Rozhodnutí zastupitelstva:  
Návrh schválen.  

Pro: 19, Proti: 0, Zdrželo se: 0, Nehlasovalo: 0, Omluveno: 2 

PRO: 19 (Bartoš J., Mikušová V, Dach B., Hais P., Janda J., Jelínek F., Karlíková D., Kohout L., 

Kroupová J., Lhoták J., Mikulová L., Mottl P., Požárek K., Rada V., Staněk J., Stárkova M., Švarc 

M., Švehla V., Zelený T.) 

PROTI: 0  

ZDRŽELO SE: 0  

NEHLASOVALO: 0  

OMLUVENO: 2 (Janda K., Rendl K.) 

 

Návrh na usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje novou společenskou smlouvu společnosti Pošumavská odpadová, 

s.r.o. dle přiloženého návrhu. 

Rozhodnutí zastupitelstva:  
Návrh schválen.  

Pro: 19, Proti: 0, Zdrželo se: 0, Nehlasovalo: 0, Omluveno: 2 

PRO: 19 (Bartoš J., Mikušová V, Dach B., Hais P., Janda J., Jelínek F., Karlíková D., Kohout L., 

Kroupová J., Lhoták J., Mikulová L., Mottl P., Požárek K., Rada V., Staněk J., Stárkova M., Švarc 

M., Švehla V., Zelený T.) 

PROTI: 0  

ZDRŽELO SE: 0  

NEHLASOVALO: 0  

OMLUVENO: 2 (Janda K., Rendl K.) 

 

Návrh na usnesení: 
Zastupitelstvo města pověřuje starostu města Sušice k zastupování města Sušice na valné hromadě, 

a aby hlasoval v souladu s těmito usneseními zastupitelstva. 

Rozhodnutí zastupitelstva:  
Návrh schválen. 

Pro: 18, Proti: 0, Zdrželo se: 1, Nehlasovalo: 0, Omluveno: 2 

PRO: 18 (Bartoš J., Mikušová V, Dach B., Hais P., Janda J., Jelínek F., Karlíková D., Kohout L., 

Lhoták J., Mikulová L., Mottl P., Požárek K., Rada V., Staněk J., Stárkova M., Švarc M., Švehla V., 

Zelený T.) 

PROTI: 0  

ZDRŽELO SE: 1 (Kroupová J.) 

NEHLASOVALO: 0  

OMLUVENO: 2 (Janda K., Rendl K.) 
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16. Prodej objektu č.p. 41 ve Volšovech - bývalá škola Volšovy     

 

Předkladatel: Ing. Jaroslava Zdeňková 

 

Město Sušice zveřejnilo ve dnech 13.9.2023 až 29.9.2023 záměr prodeje pozemku p.č. st. 79 

(zastavěná plocha a nádvoří) o výměře 719 m2, včetně objektu občanské vybavenosti Volšovy č.p. 

41 (bývalá škola), a pozemku p.č. 272/2  (zahrada) o výměře  860 m2  vše v katastrálním území 

Dolní Staňkov. Žádost o zakoupení výše uvedené nemovitosti zaslalo Muzeum Šumavy Sušice, 

příspěvková organizace, Náměstí Svobody 40/I, 342 01 Sušice, IČ: 00075116, které  má s městem 

uzavřenou smlouvu o nájmu nebytových prostor v objektu č.p. 41. 

Zájemce souhlasí s tržní hodnotou v celkové výši 2 650 000,- Kč, která je stanovena znaleckým 

posudkem. 

Rada města usnesením č. 450 ze dne 15.7.2024  doporučila zastupitelstvu města schválit prodej 

pozemku p.č. st. 79  (zastavěná plocha a nádvoří) o výměře 719 m2, včetně objektu občanské 

vybavenosti Volšovy č.p. 41 (bývalá škola), a pozemku p.č. 272/2  (zahrada)  o výměře cca 860 m2 

vše v k.ú. Dolní Staňkov Plzeňskému kraji, Muzeu Šumavy Sušice, příspěvkové organizaci, 

Náměstí Svobody 40/I, 342 01 Sušice, IČ: 00075116 za celkovou cenu 2 650 000,- Kč; a doporučila 

pověřit starostu města podpisem smlouvy.  

 

Návrh na usnesení : 
Zastupitelstvo města rozhodlo o prodeji pozemku p.č. st. 79  (zastavěná plocha a nádvoří) o výměře 

719 m2, včetně objektu občanské vybavenosti Volšovy č.p. 41 (bývalá škola), a pozemku p.č. 272/2 

(zahrada)  o výměře cca 860 m2 vše v k.ú. Dolní Staňkov Plzeňskému kraji, Muzeu Šumavy Sušice, 

příspěvkové organizaci, Náměstí Svobody 40/I, 342 01 Sušice, IČ: 00075116 za celkovou cenu 

2 650 000,- Kč; a pověřuje starostu města podpisem smlouvy. 

Rozhodnutí zastupitelstva: 

Návrh schválen.  

Pro: 18, Proti: 0, Zdrželo se: 1, Nehlasovalo: 0, Omluveno: 2 

PRO: 18 (Bartoš J., Dach B., Hais P., Janda J., Jelínek F., Karlíková D., Kohout L., Kroupová J., 

Lhoták J., Mikulová L., Mottl P., Požárek K., Rada V., Staněk J., Stárkova M., Švarc M., Švehla V., 

Zelený T.) 

PROTI: 0  

ZDRŽELO SE: 1 (Mikušová V) 

NEHLASOVALO: 0  

OMLUVENO: 2 (Janda K., Rendl K.) 

 

17. Bezúplatný převod pozemku - Sušice II, ul. U koupaliště  
 

Předkladatel: Ing. Jaroslava Zdeňková 

 

Město Sušice projednává s Úřadem pro zastupování státu ve věcech majetkových, OP Klatovy 

bezúplatný převod pozemku p.č. 1026/4 (ostatní plocha - ostatní komunikace) o výměře 348 m2 

v katastrálním území Sušice nad Otavou. Jedná se o pozemek, na němž se nachází část ulice 

U koupaliště v Sušici II. 

Rada města usnesením č. 505 ze dne 26.8.2024 doporučila zastupitelstvu města rozhodnout 

o bezúplatném převodu pozemku p.č.   1026/4 (ostatní plocha - ostatní komunikace) o výměře 

348 m2 v katastrálním území Sušice nad Otavou z majetku Úřadu pro zastupování státu ve věcech 

majetkových, Rašínovo nábřeží 390/42, 128 00 Praha 2, IČ: 69797111, do majetku města Sušice; 

a doporučila pověřit starostu města podpisem smlouvy.  
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Návrh na usnesení :  

Zastupitelstvo města rozhodlo o bezúplatném převodu pozemku p.č. 1026/4 (ostatní plocha - ostatní 

komunikace) o výměře 348 m2 v katastrálním území Sušice nad Otavou z majetku Úřadu 

pro zastupování státu ve věcech majetkových, Rašínovo nábřeží 390/42, 128 00 Praha 2, 

IČ: 69797111, do majetku města Sušice; a pověřuje starostu města podpisem smlouvy.  

Rozhodnutí zastupitelstva: 

Návrh schválen.  

Pro: 19, Proti: 0, Zdrželo se: 0, Nehlasovalo: 0, Omluveno: 2 

PRO: 19 (Bartoš J., Mikušová V, Dach B., Hais P., Janda J., Jelínek F., Karlíková D., Kohout L., 

Kroupová J., Lhoták J., Mikulová L., Mottl P., Požárek K., Rada V., Staněk J., Stárkova M., Švarc 

M., Švehla V., Zelený T.) 

PROTI: 0  

ZDRŽELO SE: 0  

NEHLASOVALO: 0  

OMLUVENO: 2 (Janda K., Rendl K.) 

 

18. Bezúplatný převod pozemku p.č. 978/4 v k.ú. Sušice nad Otavou 

 
Předkladatel: Ing. Jaroslava Zdeňková 

 
Město Sušice projednává s Úřadem pro zastupování státu ve věcech majetkových, OP Klatovy 

bezúplatný převod pozemku p.č. 978/4 (ostatní plocha-jiná plocha) o výměře 1407 m2 

v katastrálním území Sušice nad Otavou. Jedná se o pozemek za bytovými domy v ul. Kaštanová. 

V příloze je smlouva zaslaná ÚZSVM na bezúplatný převod výše uvedeného pozemku. 

Rada města usnesením č. 536 ze dne 9.9.2024 doporučila zastupitelstvu města rozhodnout 

o bezúplatném převodu pozemku p.č. 978/4 (ostatní plocha - jiná plocha) o výměře 1407 m2 

v katastrálním území Sušice nad Otavou  z  majetku  Úřadu pro zastupování státu ve věcech 

majetkových, Rašínovo nábřeží 390/42, 128 00 Praha 2, IČ: 69797111, do majetku města Sušice; 

a doporučuje pověřit starostu města podpisem smlouvy.  

       

Návrh na usnesení :  

Zastupitelstvo města rozhodlo o bezúplatném převodu pozemku p.č. 978/4 (ostatní plocha - jiná 

plocha) o výměře 1407 m2 v katastrálním území Sušice nad Otavou z majetku Úřadu 

pro zastupování státu ve věcech majetkových, Rašínovo nábřeží 390/42, 128 00 Praha 2, 

IČ: 69797111, do majetku města Sušice; a pověřuje starostu města podpisem smlouvy. 

Rozhodnutí zastupitelstva: 

Návrh schválen.  

Pro: 19, Proti: 0, Zdrželo se: 0, Nehlasovalo: 0, Omluveno: 2 

PRO: 19 (Bartoš J., Mikušová V, Dach B., Hais P., Janda J., Jelínek F., Karlíková D., Kohout L., 

Kroupová J., Lhoták J., Mikulová L., Mottl P., Požárek K., Rada V., Staněk J., Stárkova M., Švarc 

M., Švehla V., Zelený T.) 

PROTI: 0  

ZDRŽELO SE: 0  

NEHLASOVALO: 0  

OMLUVENO: 2 (Janda K., Rendl K.) 

 

 

 



 

 

  

24

19. Prodej pozemků v lokalitě Pod Kalichem - ul. Pod Březinou - 2. etapa 
 

Předkladatel: Ing. Jaroslava Zdeňková 

 

Rada města dne 3.6.2024 usnesením č. 365 schválila záměr prodeje 13 pozemků p.č. 2688/2 - 

2688/14 (ostatní plocha - jiná plocha) v katastrálním území Sušice nad Otavou pro výstavbu RD 

a jeho zveřejnění na úřední desce města od 5.6.2024 do 16.8.2024.   

 

Záměr byl zveřejněn na úřední desce od 5.6.2024 do 16.8.2024 a prodej byl inzerován. 

Ve stanoveném termínu bylo doručeno 13 nabídek.  

Všichni zájemci, kteří se u jednotlivých pozemků umístili na 1. místě, byli se svým pořadím 

seznámeni a souhlasí s uzavřením kupní smlouvy, která byla přílohou výzvy. 

 

Rada usnesením č. 537 ze dne 9.9.2024 doporučila zastupitelstvu města rozhodnout o prodeji 

pozemku p.č. 2688/2 (ostatní plocha - jiná plocha)  o výměře 875 m2 v k.ú. Sušice nad Otavou 

do vlastnictví za cenu 2 700 500,- Kč 

(včetně DPH) a část nákladů spojených s prodejem; a doporučila pověřit starostu města podpisem 

kupní smlouvy. 

 

Rada města usnesením č. 538 ze dne 9.9.2024 doporučila zastupitelstvu města rozhodnout o prodeji 

pozemku p.č. 2688/4 (ostatní plocha - jiná plocha)  o výměře 970 m2 v k.ú. Sušice nad Otavou 

do vlastnictví za kupní cenu 2 750 000,- 

Kč (včetně DPH) a část nákladů spojených s prodejem; a doporučila pověřit starostu města 

podpisem kupní smlouvy. 

 

Rada města usnesením č. 539 ze dne 9.9.2024 doporučila  zastupitelstvu města rozhodnout o prodeji 

pozemku p.č. 2688/7 (ostatní plocha - jiná plocha)  o výměře 858 m2 v k.ú. Sušice nad Otavou 

do vlastnictví  za kupní cenu 2 603 216,- Kč 

(včetně DPH) a část nákladů spojených s prodejem; a doporučila pověřit starostu města podpisem 

kupní smlouvy. 

 

Rada města usnesením č. 540 ze dne 9.9.2024 doporučila zastupitelstvu města rozhodnout o prodeji 

pozemku p.č. 2688/9 (ostatní plocha - jiná plocha) o výměře 906 m2 v k.ú. Sušice nad Otavou 

do vlastnictví za kupní cenu 

2 501 111,- Kč (včetně DPH) a část nákladů spojených s prodejem; a doporučila pověřit starostu 

města podpisem kupní smlouvy. 

 

Rada města usnesením č. 541 ze dne 9.9.2024 doporučila  zastupitelstvu města rozhodnout o prodeji 

pozemku p.č. 2688/10 (ostatní plocha - jiná plocha)  o výměře 905 m2 v k.ú. Sušice nad Otavou 

do vlastnictví  

za kupní cenu 2 914 555,- Kč (včetně DPH) a část nákladů spojených s prodejem; a doporučila 

pověřit starostu města podpisem kupní smlouvy. 

 

 

Rada města usnesením č. 542 ze dne 9.9.2024 doporučila zastupitelstvu města rozhodnout o prodeji 

pozemku p.č. 2688/11 (ostatní plocha - jiná plocha)  o výměře 890 m2 v k.ú. Sušice nad Otavou 

do vlastnictví  za kupní 

cenu 2 860 000,- Kč (včetně DPH) a část nákladů spojených s prodejem; a doporučila pověřit 

starostu města podpisem kupní smlouvy. 
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Rada města usnesením č. 543 ze dne 9.9.2024 doporučila  zastupitelstvu města rozhodnout o prodeji 

pozemku p.č. 2688/12 (ostatní plocha - jiná plocha)  o výměře 1020 m2 v k.ú. Sušice nad Otavou 

do vlastnictví za kupní cenu 2 805 

000,- Kč (včetně DPH) a část nákladů spojených s prodejem; a doporučila pověřit starostu města 

podpisem kupní smlouvy. 

 

Rada města usnesením č. 544 ze dne 9.9.2024 doporučila zastupitelstvu města rozhodnout o prodeji 

pozemku p.č. 2688/13 (ostatní plocha - jiná plocha)  o výměře  1051 m2 v k.ú. Sušice nad Otavou 

do vlastnictví  za cenu 3 565 000,- 

Kč (včetně DPH) a část nákladů spojených s prodejem; a doporučuje pověřit starostu města 

podpisem kupní smlouvy. 

 

Rada města usnesením č. 545 ze dne 9.9.2024 doporučila zastupitelstvu města rozhodnout o prodeji 

pozemku p.č. 2688/14 (ostatní plocha - jiná plocha)  o výměře  897 m2 v k.ú.  Sušice nad Otavou 

do vlastnictví  za cenu 3 260 000,- Kč (včetně 

DPH) a část nákladů spojených s prodejem; a doporučila pověřit starostu města podpisem kupní 

smlouvy. 

 

Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo města rozhodlo o prodeji pozemku p.č. 2688/2 (ostatní plocha - jiná plocha) 

o výměře 875 m2 v katastrálním území Sušice nad Otavou do vlastnictví 

za cenu 2 700 500,- Kč (včetně DPH) a část nákladů spojených 

s prodejem; a pověřuje starostu města podpisem kupní smlouvy. 

Rozhodnutí zastupitelstva: 

Návrh schválen.  

Pro: 19, Proti: 0, Zdrželo se: 0, Nehlasovalo: 0, Omluveno: 2 

PRO: 19 (Bartoš J., Mikušová V, Dach B., Hais P., Janda J., Jelínek F., Karlíková D., Kohout L., 

Kroupová J., Lhoták J., Mikulová L., Mottl P., Požárek K., Rada V., Staněk J., Stárkova M., Švarc 

M., Švehla V., Zelený T.) 

PROTI: 0  

ZDRŽELO SE: 0  

NEHLASOVALO: 0  

OMLUVENO: 2 (Janda K., Rendl K.) 

 

Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo města rozhodlo o prodeji pozemku p.č. 2688/4 (ostatní plocha - jiná plocha)  

o výměře 970 m2 v katastrálním území Sušice nad Otavou do vlastnictví

za kupní cenu 2 750 000,- Kč (včetně DPH) a část nákladů 

spojených s prodejem; a pověřuje starostu města podpisem kupní smlouvy. 

Rozhodnutí zastupitelstva: 

Návrh schválen.  

Pro: 19, Proti: 0, Zdrželo se: 0, Nehlasovalo: 0, Omluveno: 2 

PRO: 19 (Bartoš J., Mikušová V, Dach B., Hais P., Janda J., Jelínek F., Karlíková D., Kohout L., 

Kroupová J., Lhoták J., Mikulová L., Mottl P., Požárek K., Rada V., Staněk J., Stárkova M., Švarc 

M., Švehla V., Zelený T.) 

PROTI: 0  

ZDRŽELO SE: 0  

NEHLASOVALO: 0  

OMLUVENO: 2 (Janda K., Rendl K.) 
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Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo města rozhodlo o prodeji pozemku p.č. 2688/7 (ostatní plocha - jiná plocha)  

o výměře 858 m2 v katastrálním území Sušice nad Otavou do vlastnictví 

za kupní cenu 2 603 216,- Kč (včetně DPH) a část nákladů spojených 

s prodejem; a pověřuje starostu města podpisem kupní smlouvy. 

Rozhodnutí zastupitelstva: 

Návrh schválen.  

Pro: 19, Proti: 0, Zdrželo se: 0, Nehlasovalo: 0, Omluveno: 2 

PRO: 19 (Bartoš J., Mikušová V, Dach B., Hais P., Janda J., Jelínek F., Karlíková D., Kohout L., 

Kroupová J., Lhoták J., Mikulová L., Mottl P., Požárek K., Rada V., Staněk J., Stárkova M., Švarc 

M., Švehla V., Zelený T.) 

PROTI: 0  

ZDRŽELO SE: 0  

NEHLASOVALO: 0  

OMLUVENO: 2 (Janda K., Rendl K.) 

 

Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo města rozhodlo o prodeji pozemku p.č. 2688/9 (ostatní plocha - jiná plocha)  

o výměře 906 m2 v katastrálním území Sušice nad Otavou do vlastnictví 

za kupní cenu 2 501 111,- Kč (včetně DPH) a část 

nákladů spojených s prodejem; a pověřuje starostu města podpisem kupní smlouvy. 

Rozhodnutí zastupitelstva: 

Návrh schválen.  

Pro: 19, Proti: 0, Zdrželo se: 0, Nehlasovalo: 0, Omluveno: 2 

PRO: 19 (Bartoš J., Mikušová V, Dach B., Hais P., Janda J., Jelínek F., Karlíková D., Kohout L., 

Kroupová J., Lhoták J., Mikulová L., Mottl P., Požárek K., Rada V., Staněk J., Stárkova M., Švarc 

M., Švehla V., Zelený T.) 

PROTI: 0  

ZDRŽELO SE: 0  

NEHLASOVALO: 0  

OMLUVENO: 2 (Janda K., Rendl K.) 

 

Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo města rozhodlo o prodeji pozemku p.č. 2688/10 (ostatní plocha - jiná plocha)  

o výměře 905 m2 v katastrálním území Sušice nad Otavou do vlastnictví 

za kupní cenu 2 914 555,- Kč (včetně 

DPH) a část nákladů spojených s prodejem; a pověřuje starostu města podpisem kupní smlouvy. 

Rozhodnutí zastupitelstva: 

Návrh schválen.  

Pro: 19, Proti: 0, Zdrželo se: 0, Nehlasovalo: 0, Omluveno: 2 

PRO: 19 (Bartoš J., Mikušová V, Dach B., Hais P., Janda J., Jelínek F., Karlíková D., Kohout L., 

Kroupová J., Lhoták J., Mikulová L., Mottl P., Požárek K., Rada V., Staněk J., Stárkova M., Švarc 

M., Švehla V., Zelený T.) 

PROTI: 0  

ZDRŽELO SE: 0  

NEHLASOVALO: 0  

OMLUVENO: 2 (Janda K., Rendl K.) 
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Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo města rozhodlo o prodeji pozemku p.č. 2688/11 (ostatní plocha - jiná plocha) 

o výměře 890 m2 v katastrálním území Sušice nad Otavou do vlastnictví 

 za kupní cenu 2 860 000,- Kč (včetně DPH) 

a část nákladů spojených s prodejem; a pověřuje starostu města podpisem kupní smlouvy. 

Rozhodnutí zastupitelstva: 

Návrh schválen.  

Pro: 19, Proti: 0, Zdrželo se: 0, Nehlasovalo: 0, Omluveno: 2 

PRO: 19 (Bartoš J., Mikušová V, Dach B., Hais P., Janda J., Jelínek F., Karlíková D., Kohout L., 

Kroupová J., Lhoták J., Mikulová L., Mottl P., Požárek K., Rada V., Staněk J., Stárkova M., Švarc 

M., Švehla V., Zelený T.) 

PROTI: 0  

ZDRŽELO SE: 0  

NEHLASOVALO: 0  

OMLUVENO: 2 (Janda K., Rendl K.) 

 

Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo města rozhodlo o prodeji pozemku p.č. 2688/12 (ostatní plocha - jiná plocha)  

o výměře 1020 m2 v katastrálním území Sušice nad Otavou do vlastnictví 

 za kupní cenu 2 805 000,- Kč (včetně DPH) a část 

nákladů spojených s prodejem; a pověřuje starostu města podpisem kupní smlouvy. 

Rozhodnutí zastupitelstva: 

Návrh schválen.  

Pro: 19, Proti: 0, Zdrželo se: 0, Nehlasovalo: 0, Omluveno: 2 

PRO: 19 (Bartoš J., Mikušová V, Dach B., Hais P., Janda J., Jelínek F., Karlíková D., Kohout L., 

Kroupová J., Lhoták J., Mikulová L., Mottl P., Požárek K., Rada V., Staněk J., Stárkova M., Švarc 

M., Švehla V., Zelený T.) 

PROTI: 0  

ZDRŽELO SE: 0  

NEHLASOVALO: 0  

OMLUVENO: 2 (Janda K., Rendl K.) 

 

MDDr. Lukáš Kohout oznámil střet zájmu. 

 

Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo města rozhodlo o prodeji pozemku p.č. 2688/13 (ostatní plocha - jiná plocha) 

o výměře  1051 m2 v katastrálním území Sušice nad Otavou do vlastnictví 

bytem Sušice, za cenu 3 565 000,- Kč (včetně DPH) a část nákladů 

spojených s prodejem; a pověřuje starostu města podpisem kupní smlouvy. 

Rozhodnutí zastupitelstva: 

Návrh schválen.  

Pro: 18, Proti: 0, Zdrželo se: 1, Nehlasovalo: 0, Omluveno: 2 

PRO: 18 (Bartoš J., Mikušová V, Dach B., Hais P., Janda J., Jelínek F., Karlíková D., Kroupová J., 

Lhoták J., Mikulová L., Mottl P., Požárek K., Rada V., Staněk J., Stárkova M., Švarc M., Švehla V., 

Zelený T.) 

PROTI: 0  

ZDRŽELO SE: 1 (Kohout L.) 

NEHLASOVALO: 0  

OMLUVENO: 2 (Janda K., Rendl K.) 
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Návrh na usnesení : 

Zastupitelstvo města rozhodlo o prodeji pozemku p.č. 2688/14 (ostatní plocha - jiná plocha) 

o výměře 897 m2 v katastrálním území Sušice nad Otavou do vlastnictví 

za cenu 3 260 000,- Kč (včetně DPH) a část nákladů spojených 

s prodejem; a pověřuje starostu města podpisem kupní smlouvy. 

Rozhodnutí zastupitelstva: 

Návrh schválen.  

Pro: 19, Proti: 0, Zdrželo se: 0, Nehlasovalo: 0, Omluveno: 2 

PRO: 19 (Bartoš J., Mikušová V, Dach B., Hais P., Janda J., Jelínek F., Karlíková D., Kohout L., 

Kroupová J., Lhoták J., Mikulová L., Mottl P., Požárek K., Rada V., Staněk J., Stárkova M., Švarc 

M., Švehla V., Zelený T.) 

PROTI: 0  

ZDRŽELO SE: 0  

NEHLASOVALO: 0  

OMLUVENO: 2 (Janda K., Rendl K.) 

 

20. Předložení návrhu územní studie „Sušice Z45-SM-su Zóna A“ (umístění 

dočasného kočičího útulku) 

 
Předkladatel: Bc. Lenka Vavřičková 

 

Městský úřad Sušice, odbor výstavby a územního plánování, jakožto pořizovatel územní studie 

ve smyslu ustanovení § 25 písm. c) zákona č. 283/2021 Sb., stavební zákon, ve znění pozdějších 

předpisů (dále jen „stavební zákon“) a v souladu s § 68 odst. 4 stavebního zákona předkládá 

zastupitelstvu města návrh územní studie „Sušice Z45-SM-su Zóna A“. 

Územní studie „Sušice Z45-SM-su Zóna A“ řeší záměr umístění dočasného kočičího útulku na části 

pozemku parc. č. 2237/1 v k.ú. Sušice nad Otavou. Tento pozemek, v majetku města Sušice, 

se nachází v zastavitelné ploše Z45-SM-su pro kterou je pořízení územní studie požadováno 

územním plánem Sušice. Pořizovatel tedy pořizuje územní studii v souladu s § 68 odst. 1 písm. a) 

stavebního zákona. Územní studie bude sloužit jako odborný podklad pro rozhodování v území. 

Rada města Sušice usnesením č. 501 ze dne 26.8.2024 vzala na vědomí předloženou územní studii 

„Sušice Z45-SM-su Zóna A“. S územní studií byl dále seznámen i architekt města Ing. arch. Jakub 

Mareš, který doporučil doplnění územní studie o podrobněji zpracovanou koordinační situaci. Tato 

doplněná koordinační situace byla následně předložena Radě města Sušice dne 9.9.2024. 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo města Sušice bere na vědomí předložený návrh územní studie „Sušice Z45-SM-su 

Zóna A“ (umístění dočasného kočičího útulku). 

Rozhodnutí zastupitelstva: 

Návrh schválen.  

Pro: 19, Proti: 0, Zdrželo se: 0, Nehlasovalo: 0, Omluveno: 2 

PRO: 19 (Bartoš J., Mikušová V, Dach B., Hais P., Janda J., Jelínek F., Karlíková D., Kohout L., 

Kroupová J., Lhoták J., Mikulová L., Mottl P., Požárek K., Rada V., Staněk J., Stárkova M., Švarc 

M., Švehla V., Zelený T.) 

PROTI: 0  

ZDRŽELO SE: 0  

NEHLASOVALO: 0  

OMLUVENO: 2 (Janda K., Rendl K.) 
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21. Smlouva o poskytnutí účelové dotace – dohrazení ztráty vzniklé provozem 

linky 430911 - MHD r. 2022/23 
 
Předkladatel: Ing. Jan Löffelmann 

 
Město Sušice vzneslo požadavek na provoz linky 430911 v objednávce kraje s tím, že na něj bude 

přispívat. Objednávka je realizována krajem s tím, že provoz linky 430911 je financován městem 

Sušice formou dotace Plzeňskému kraji. Vzhledem k tomu, že průměrná ztráta byla předpokládána 

ve výši 45,57 Kč/km, ale reálně činila 47,97 Kč/km, tedy o 2,40 Kč/km více než předpoklad a ani 

tržby z jízdného tento rozdíl nepokryjí, požaduje Plzeňský kraj doplatek ve výši 323 234,21 Kč 

(loni 447 541,48 Kč). 

 

 Předpoklad Skutečnost Rozdíl Jedn. 

Rozsah objednaného výkonu (km) 75 880 75 865 -15 km 

Průměrná ztráta na 1 km/výkonu 45,57 Kč 47,97 Kč 2,40 Kč Kč/km 

Ztráta celkem 3 457 851,60 Kč 3 639 244,05 Kč 181 392,45 Kč Kč 

Výše tržeb 796 740,00 Kč 654 898,24 Kč -141 841,76 Kč Kč 

Ztráta po odečtu tržeb celkem 2 661 111,60 Kč 2 984 345,81 Kč 323 234,21 Kč Kč 

Podíl na ztrátě 100% 100%   
Výše dotace v Kč 2 661 111,60 Kč 2 984 345,81 Kč 323 234,21 Kč Kč 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo města schvaluje „Veřejnoprávní smlouvu o poskytnutí účelové dotace“ na dohrazení 

ztráty provozu linky 430911 – MHD Sušice v období 11.12.2022 – 9.12.2023 a pověřuje starostu 

města jejím podpisem.  

Rozhodnutí zastupitelstva: 

Návrh schválen.  

Pro: 19, Proti: 0, Zdrželo se: 0, Nehlasovalo: 0, Omluveno: 2 

PRO: 19 (Bartoš J., Mikušová V, Dach B., Hais P., Janda J., Jelínek F., Karlíková D., Kohout L., 

Kroupová J., Lhoták J., Mikulová L., Mottl P., Požárek K., Rada V., Staněk J., Stárkova M., Švarc 

M., Švehla V., Zelený T.) 

PROTI: 0  

ZDRŽELO SE: 0  

NEHLASOVALO: 0  

OMLUVENO: 2 (Janda K., Rendl K.) 

 

22. Dopravní obslužnost regionu – linka 430911- MHD 
 
Předkladatel: Ing. Jan Löffelmann 

 
 
Město Sušice od r. 2020 každoročně uzavírá s Plzeňským krajem veřejnoprávní smlouvu 

o poskytnutí účelové dotace určené na provoz všech spojů linky 430911 – MDH. V období 

od 10.12.2023 do 14.12.2024, zajišťuje její provoz Plzeňský kraj s tím, že ztrátu kompenzuje město 

Sušice. Úhrada předpokládané ztráty provozu linky 430911 nevyžaduje rozpočtovou změnu.  
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Na základě žádosti a smlouvy uhradí město Sušice předpokládanou ztrátu ve výši 2 733 523,60 Kč 

(loni 2 661 111,60 Kč). Smlouva uvažuje náklad ve výši 46,19 Kč/km (loni 45,57 Kč/km) 

při ujetých 77 240 km a tržbách 834 192,00 Kč.  

 

Předpokládaný rozsah objednaného výkonu  77 240 km 

Průměrná ztráta na 1 km dopravního výkonu 46,19 Kč 

Předpokládaná ztráta celkem 3 567 715,60 Kč 

Předpoklad tržeb celkem 834 192,00 Kč 

Předpokládaná ztráta po odečtu tržeb celkem 2 733 523,60 Kč 

Podíl na předpokládané ztrátě  100 % 

Výše dotace v Kč 2 733 523,60 Kč 

 
Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo města schvaluje „Veřejnoprávní smlouvu o poskytnutí účelové dotace 

č. 33952024“ na úhradu předpokládané ztráty provozu autobusové linky 430911 – MHD 

Sušice v období od 10.12.2023 do 14.12.2024 a pověřuje starostu města jejím podpisem. 
Rozhodnutí zastupitelstva: 

Návrh schválen.  

Pro: 19, Proti: 0, Zdrželo se: 0, Nehlasovalo: 0, Omluveno: 2 

PRO: 19 (Bartoš J., Mikušová V, Dach B., Hais P., Janda J., Jelínek F., Karlíková D., Kohout L., 

Kroupová J., Lhoták J., Mikulová L., Mottl P., Požárek K., Rada V., Staněk J., Stárkova M., Švarc 

M., Švehla V., Zelený T.) 

PROTI: 0  

ZDRŽELO SE: 0  

NEHLASOVALO: 0  

OMLUVENO: 2 (Janda K., Rendl K.) 

 

23. Zápis z 8. jednání Kontrolního výboru Zastupitelstva města Sušice 
 

Předkladatel: Ing. Milena Stárková 

 

 

V příloze předkládám zápis z 8. jednání KV, které se uskutečnilo 3. 9. 2024. Zápis je včetně 

prezenční listiny.  

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo města bere na vědomí zápis z 8. jednání Kontrolního výboru. 

Rozhodnutí zastupitelstva: 

Návrh schválen.  

Pro: 19, Proti: 0, Zdrželo se: 0, Nehlasovalo: 0, Omluveno: 2 

PRO: 19 (Bartoš J., Mikušová V, Dach B., Hais P., Janda J., Jelínek F., Karlíková D., Kohout L., 

Kroupová J., Lhoták J., Mikulová L., Mottl P., Požárek K., Rada V., Staněk J., Stárkova M., Švarc 

M., Švehla V., Zelený T.) 

PROTI: 0  

ZDRŽELO SE: 0  

NEHLASOVALO: 0  

OMLUVENO: 2 (Janda K., Rendl K.) 
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24. Obecně závazná vyhláška města Sušice o stanovení koeficientu daně 

z nemovitých věcí 

 
Předkladatel: Mgr. Petr Novák 

 

Zákon č. 338/1992 Sb., o dani z nemovitých věcí, ve znění účinném od 1. ledna 2025 (dále jen 

„zákon o dani z nemovitých věcí“), umožňuje obcím prostřednictvím obecně závazných vyhlášek 

výrazně ovlivňovat výši výnosu daně z nemovitých věcí na svém území, jehož jsou obce 100% 

příjemcem, a míru daňové zátěže poplatníků této daně, tj. (zpravidla) osob, které na území obce 

vlastní nemovitou věc. Uvedené obce činí na základě příslušných zákonných zmocnění zaváděním 

autonomních korekčních prvků daně spočívajících ve stanovování či úpravě koeficientů, jež 

ve výsledku ovlivňují výši (míru) zdanění nemovitých věcí v obci (tzv. „koeficientů podle počtu 

obyvatel“ a místních koeficientů).  

V důsledku nabytí účinnosti zákona č. 349/2023 Sb., kterým se mění některé zákony v souvislosti 

s konsolidací veřejných rozpočtů (dále jen „konsolidační balíček“), dochází k 1. lednu 2025 

k významným změnám v zákonných zmocněních pro vydávání obecně závazných vyhlášek 

upravujících problematiku daně z nemovitých věcí. 

Má-li být obecně závazná vyhláška stanovující koeficienty daně z nemovitých věcí použitelná 

od následujícího zdaňovacího období (kalendářního roku), musí být zastupitelstvem 

města schválena a následně vyhlášena ve Sbírce právních předpisů do 1. října jemu předcházejícího 

kalendářního roku. Později vyhlášená obecně závazná vyhláška nebude pro následující kalendářní 

rok aplikovatelná. 

S účinností od 1. ledna 2025 mají obce možnost prostřednictvím svých obecně závazných vyhlášek 

ovlivňovat výši daně z nemovitých věcí skrze následující koeficienty:  

 a) úprava „koeficientu podle počtu obyvatel“, kterým se násobí sazba daně z nemovitých věcí 

v případě stavebních pozemků dle zmocnění obsaženého v § 6 odst. 4 zákona o dani 

z nemovitých věcí,  

 b) úprava „koeficientu podle počtu obyvatel“, kterým se násobí sazba daně v případě všech 

zdanitelných staveb zařazených ve skupině obytných budov a všech zdanitelných jednotek 

zařazených ve skupině ostatních zdanitelných jednotek dle zmocnění obsaženého v § 11 odst. 5 

zákona o dani z nemovitých věcí,  

 c) stanovení místního koeficientu dle zmocnění obsaženého v § 12 odst. 1 písm. a) zákona o dani 

z nemovitých věcí.  

Přílohou jsou dodány výnosy daně pro jednotlivá katastrální území. 

Návrh textu vyhlášky bude doložen nejpozději na jednání zastupitelstva. 

 

V diskusi vystoupili: Pavel Hais, Mgr. Kroupová, Miroslav Švarc.  

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo města Sušice se na svém zasedání dne 18. září 2024 usneslo vydat podle ustanovení 

§ 6 odst. 4, § 11 odst. 5 a 12 odst. 1 písm. a) bod 4 zákona č. 338/1992 Sb., o dani z nemovitostí, 

ve znění pozdějších předpisů, a v souladu s § 10 písm. d) a § 84 odst. 2 písm. h) zákona č. 128/2000 

Sb., o obcích (obecní zřízení), ve znění pozdějších předpisů, Obecně závaznou vyhlášku o stanovení 

koeficientů daně z nemovitých věcí. 

Rozhodnutí zastupitelstva: 

Návrh schválen.  

Pro: 11, Proti: 4, Zdrželo se: 4, Nehlasovalo: 0, Omluveno: 2 
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PRO: 11 (Bartoš J., Dach B., Jelínek F., Karlíková D., Kohout L., Lhoták J., Mottl P., Požárek K., 

Staněk J., Švarc M., Zelený T.) 

PROTI: 4 (Hais P., Kroupová J., Rada V., Stárkova M.) 

ZDRŽELO SE: 4 (Mikušová V, Janda J., Mikulová L., Švehla V.) 

NEHLASOVALO: 0  

OMLUVENO: 2 (Janda K., Rendl K.) 

 
 

25. Diskuse 

 

 
Pan starosta oznámil změnu jednání prosincového zastupitelstva, které se přesouvá 

ze dne 18. prosince 2024 na den 4. prosince 2024. 

 

P. Hais – kdy rada sdělí časovou posloupnost ke sportovní hale. Odpověděl pan starosta. 

Mgr. Kroupová – podklady k rozpočtu na r. 2024 – realizace sportovní haly je podmíněna získáním 

dotace. Při tvorbě rozpočtu na rok 2025 doporučuje upravit částky. Velké investice by měly být 

projednávány celým zastupitelstvem města. 

Ing. Požárek – čekáme, jaká bude cena haly. 

Bc. Mikulová – nejdříve zjistit jaká dotace bude. Pokud dojde ke změně znovu odhlasovat 

na zastupitelstvu města. Pan starosta – jsou 3 způsoby financování – cena projde soutěží. 

Ing. Stárková – nedostala odpověď předsedy FV Ing. Staňka ve věci předložení jednacího řádu FV. 

V lednu byl oběma výbory schválen jednací řád pro oba 2 výbory. Ing Staněk jej nepředložil 

do dnešního dne.   

P. Hais – finanční výbor nefunguje, a žádá o zlepšení jeho fungování. 

 

26. Závěr  
                                                         

Pan starosta všem poděkoval za účast a ukončil dnešní jednání. 

                                                

 

 

                                                    O v ě ř o v a t e l é: 

Miroslav Švarc                                                                                                           Ing. Jan Staněk 

Ověřeno dne 25. 9. 2024                                                                              Ověřeno dne 25. 9. 2024 

 

 

 

 

Zapsala: Marie Valdmanová 

Dne: 18. 9. 2024 

 

 

 

 

 

Bc. Petr Mottl                                                                                                        František Jelínek 

starosta města                                                                                                              místostarosta 

 




